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کرونا نقطه عطف 
سینمای ایران

ماجرایی تکــراری در وریارویی 
صنعت های مختلف با کرونا! .تنها 
شکست می تواند تفسیر مناسبی 
از رو به رو یی صنعت ســینما با 
کرونا ارائه دهد. سینما جز ابتدایی 
ترین مکان های عمومی بود که با 
شیوع ویروس کرونا چراغ هایش 
خاموش شــد و هم چنــان این 
خاموشــی ادامه دارد. در ابتدای  
تابستان بیش از هر زمانی جای 
خالی افتتاحیه های پرسروصدای 
فیلم های بــزرگ ســینمایی 
احساس شد و تا همین جای کار 
هم ضرر مالی عظیمی پیش روی 

صنعت سینما است.
این صنعت عظیم در سراسر دنیا 
دچار بحران شدیدی شده است 
. در روزهــای اول کرونا که قرار 
نبود جشــنواره کن منحل شود 
کارشناس این صنعت از ضرر 5 
میلیارد دلاری صحبت می کردند 
اما اکنون با ملقا شدن جشنواره 
کن و فیلم های اکران نشــده ی 
تابستان امسال در سراسر جهان 
به نظر می رسد حد ضرر خیلی 
بیشتر از پیش بینی ها باشد کما 

اینکه همچنان هم ادامه دارد.  ...

معاون فرهنگی شهردار اصفهان عنوان کرد:  

 برپایی نمایشگاه 
»خط خون« در گذر 

فرهنگی چهارباغ
معاون فرهنگی شهردار و رئیس سازمان فرهنگی 
اجتماعی ورزشی شــهرداری اصفهان هدف از 
برپایی نمایشگاه »خط خون« در گذر فرهنگی 
چهارباغ را ارائه آموزش های غیرمســتقیم به 
شــهروندان در قالبی حرفــه ای و هنرمندانه 

دانست.
محمد عیدی درباره برگزاری سیر نمایشگاهی 
»خط خون« با موضوع محرم در گذر فرهنگی 
چهارباغ اظهار داشــت: نمایشــگاه خط خون 
برنامه ای ترکیبی و تلفیقی و عرصه محور است 
که از سوی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 

شهرداری اصفهان، مدیریت طرح عالی...

کوثر بابایی
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

معاون اقتصادی استاندار اصفهان:

سرمایه گذاری در اصفهان تسهیل می شود
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار اصفهان گفت: با اجرایی شدن 

سامانه»G4B « در یک ماه آینده سرمایه گذاری در استان اصفهان تسهیل می شود.
سید حسن قاضی عسگر با اشاره به تسهیل سرمایه گذاری در استان اصفهان اظهار 
داشت: متأسفانه سالهاست که فرایند سرمایه گذاری در استان اصفهان با دشواری 

همراه بوده است و همین امر در فرار سرمایه نقش داشته است.
وی افزود: اخیراً با همتی که به ویژه در بخش کشاورزی در احداث گلخانه ها انجام شده 

شاهد جذب سرمایه گذاری در استان اصفهان بودیم. ...

گـــزارش

تکمیل آزادراه شرق اصفهان، جهش بزرگ در حوزه حمل و نقلی مرکز ایران است

 مجری کل طرح های 
زیربنایــی اســتان 
اصفهان از جهش بــزرگ در حوزه حمل و 
نقلی مرکز ایران خبر داد و گفت: با تکمیل 
پروژه های آزادراه شــرق اصفهان، جهش 
بزرگ در حوزه حمــل و نقلی مرکز ایران 

اتفاق خواهد افتاد.

علیرضا صلواتی  با اشاره به فعالیت های گسترده 
حوزه حمل و نقل کشور و زیرساخت های ایجاد 
شــده در این حوزه اظهار داشت: در حال حاضر 
پروژه های بزرگ ملی آزادراه شرق اصفهان، قطار 
سریع السیر اصفهان- قم- تهران و پروژه راه آهن 
مبارکه– سفیددشت – شــهرکرد از سوی این 
مجری در حال انجام بوده و فعالیت های اجرایی 

آن انجام می شود.
وی با اشــاره به پروژه های داخل استان اصفهان 
تصریح کرد: بزرگراه های داران– درود، سمیرم– 
یاســوج و بادرود– کاشــان همچنیــن تقاطع 
غیرهمسطح بســیج واقع در کمربندی شهرضا 
ازجمله پروژه هایی اســت که در حال حاضر از 

سوی این مجری اجرا می شود.
مجری کل طرح های زیربنایی استان اصفهان به 
ضرورت تکمیل پروژه های نیمه تمام این حوزه 
اشاره و بیان کرد: نگاه دولت تکمیل پروژه های 
نیمه تمام بوده و در این زمینه تخصیص بودجه 
انجام می شود و تلاش ما، استفاده از ظرفیت های 
مختلف به منظور تزریق مالی بــه این پروژه ها 

است.

 تخصیص 450 میلیارد تومان بودجه به 
منظور تکمیل آزادراه شرق اصفهان

وی درباره تخصیص بودجه بــه پروژه های مهم 
زیربنایی اســتان اصفهان گفت: در سال 1399 
نزدیک به 450 میلیارد تومان بودجه به منظور 
تکمیل آزادراه شرق اصفهان هزینه شده و قطعات 
یک و دو ایــن آزادراه حدفاصل جاده اصفهان – 
کاشــان تا پل فرودگاه به زودی به بهره برداری 

می رسد.
صلواتی با اشاره به اختصاص بودجه به دو قطعه 
یک و دو این پروژه خاطرنشــان کرد: در ساخت 
این دو قطعه کنارگذر شرق اصفهان 30 درصد 
ســهم دولت و 70 درصد سهم بخش خصوصی 
بوده و صندوق بازنشستگی کشوری 70 درصد 

از هزینه آن را تامین می کند.
وی ادامه داد: طول قطعه نخست این پروژه حدود 
30 کیلومتر و طول قطعه دوم 34 کیلومتر بوده و 

در این مسیر، 4 پل فلزی اجرا شده است.
مجری کل طرح های زیربنایی استان اصفهان با 
بیان اهمیت ملی این پروژه اظهار داشت: تلاش 
ما این است که کریدور شمالی جنوبی اصفهان را 
تکمیل کنیم و آزادراه شرق اصفهان، بخشی از 
این پروژه به شمار می رود که با تکمیل آن، اتفاق 

بزرگی در تکمیل این کریدور صورت می گیرد.
وی افزود: اگر چه مســیر آزادراه کنارگذر شرق 
اصفهان مورد استفاده شهروندان اصفهانی قرار 
می گیرد اما از آنجا که بخش عمده ای از کریدور 
شمال- جنوب کشور از مسیر تبریز- بوشهر است، 
عمده مسافرانی که از شمال یا جنوب کشور قصد 
تردد دارند و یا بارهایی که در این کریدور جابه جا 
می شوند، از مسیر آزادراه کنارگذر شرق اصفهان 

عبور خواهد کرد.

 تأثیرات قابل توجه تکمیل آزادراه شرق 
اصفهان

صلواتی با اشــاره به کوتاه شدن مسیر مسافران 
در این پــروژه، تصریح کرد: این آزادراه مســیر 
شمال-جنوب کشور را از 20 تا 70 کیلومتر در 
مقاطع مختلف کوتاه تر می کند و زمان سفر را از 

30 دقیقه تا 80 دقیقه کاهش می دهد.
وی درباره تأثیرات مثبت پروژه آزادراه کنارگذر 
شــرق اصفهان نیز خاطرنشــان کــرد: آزادراه 
کنارگذر شرق اصفهان مسیری ایمن و روان است 
و دسترسی مناطق جنوبی اســتان اصفهان به 

شمال کشور را تسهیل و تسریع می کند.

 پد هلی کوپتر امداد و نجات و مجتمع های 
بین راهی پیشرفته

مجری کل طرح های زیربنایی اســتان اصفهان 
پیش بینی های صورت گرفته برای آزادراه شرق 
اصفهان خاطرنشــان کرد: احــداث پایگاه های 
هلال احمر، اجرای پــد هلیکوپتر امداد و نجات، 
پیش بینی احداث 5 مجتمع بین راهی پیشرفته و 
به روز نیز در دستور کار ما درباره این پروژه است.

وی اضافه کرد: همه تلاش ما، ارتقای طرح های 
زیربنایی وزارت راه و شهرسازی در استان اصفهان 
بوده و تلاشمان، بهبود راه های دسترسی مردم و 

تکمیل کریدور شمالی – جنوبی کشور است.
صلواتی از جهش بــزرگ در حوزه حمل و نقلی 
مرکز ایران خبر داد و گفت: با تکمیل پروژه های 
آزادراه شرق اصفهان، جهش بزرگ در حوزه حمل 

و نقلی مرکز ایران اتفاق خواهد افتاد.

تسنیم
گــــــزارش

سومین تماس تلفنی شهردار اصفهان با شهروندان

هر میزان دغدغه های 
مردم کمتر شود 

آسایش و آرامش 
بیشتری میان 

شهروندان برقرار و 
نظم خوبی در شهر 
حاکم می شود، اگر 
مسئله شهروندی 

حل شود این آرامش 
به سایر شهروندان 

نیز انتقال می یابد

شهردار اصفهان برای سومین بار طی دو ماه گذشته، به طور مستقیم با تعدادی از شهروندانی که با اداره ارتباطات مردمی 137 شهرداری 
تماس گرفته بودند، گفتگو کرد و دغدغه های آنان را شــنید.   به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، شهردار اصفهان از 
محل دفتر خود با شهروندانی که پیش از این درخواست گفتگو با شهردار را از طریق اداره ارتباطات مردمی شهرداری داشتند اما موفق به 
 برقراری ارتباط نشده بودند، تماس گرفت، مشکلات و دغدغه های آنها را شنید و در لحظه نسبت به رفع این مشکلات دستورات لازم را 

 کرد.

قدرت الــه نــوروزی در این 
باره گفت: با توجه به شــرایط 
کرونایــی امکان حضــور در 
مناطق در قالــب برنامه های 
ملاقــات مردمــی، ارتبــاط 
مســتقیم با مردم و رسیدگی 
به مشکلات آنان مانند گذشته 
وجود ندارد بنابراین ناگزیر به اســتفاده از 

روش های جدید هستیم.  
وی با بیــان اینکه مردم مشــکلاتی دارند 
که این مشکلات ممکن اســت مهمترین 
دغدغــه زندگی روزانه آنها باشــد، تصریح 
کرد: با استفاده از سامانه ارتباط مردمی 137 
شهرداری، پاسخگوی تماس های شهروندان 
طی روزهای گذشته بودیم، با این وجود در 
دفعه هــای قبلی به دلیل تعــدد تماس ها 
امکان پاسخگویی به برخی از شهروندان که 
با این ســامانه تماس گرفته بودند به وجود 
نیامد به همین دلیل در سومین فرصتی که 
فراهم شد شخصا با آن دسته از شهروندانی 
که موفق به گفت و گو نشــده بودند تماس 
گرفتم تا بتوانیم مشــکلات آنهــا را مرتفع 

کنیم.   
شــهردار اصفهان یکی از امور شایسته ای 
که مدیران باید به آن توجه داشــته باشند 
را ارتباط مســتقیم و بدون واسطه با مردم 
ذکر کرد و افزود: در حــال نهادینه کردن 
این موضوع به عنوان یک وظیفه هســتیم 
تا مدیران ارتباط بیشــتری با مردم داشته 
باشــند، این موضوع به ویژه در شهرداری 
اهمیت ویژه ای دارد چراکه بسیاری از امور 

روزانه مردم با شهرداری مرتبط است. 

  شهروندی که مشاور افتخاری شهردار 
شد

وی اضافه کرد: در تماســی که بــا یکی از 
شهروندان داشتم وی را فردی بسیار مطلع 
و دلسوز شهر اصفهان دیدم که بعدا متوجه 
شدم این شهروند اســتاد دانشگاه است و با 
توجه به نقطه نظرات خوبی که برای شــهر 
اصفهان در حوزه های مختلف داشــت این 
شــهروند عزیز را به عنوان یکی از مشاوران 
افتخاری انتخاب کردم، در این گفتگو روش 

و منش وی را متوجه شــدم و حتما در یک 
ملاقات حضوری از وی تشــکر خواهم کرد 
و نقطه نظرات وی را بــه طور کامل خواهم 

شنید. 
نوروزی در ادامه با اشــاره بــه تماس خود 
با یکی دیگر از شــهروندان کــه از خانواده 
شــهدا بود، تاکید کرد: در تمــاس تلفنی 
دیگری که با دختر یکی از شهدای عزیز دفاع 
مقدس برقرار شــد، متوجه شدم مشکلی 
چندین ساله برای وی وجود دارد که به دلیل 
احساس مسئولیت بیشــتری که نسبت به 
خانواده شهدا داشتم دستور لازم به شهردار 
مربوطه داده شد تا هر چه سریعتر پیگیری 
هــای لازم را نســبت به رفع مشــکل این 

شهروند انجام دهد.  
وی خاطرنشــان کرد: تلاش ما این است تا 
از ســقفی که قانونگذار تعیین کرده برای 
پیگیری مشــکلات مردم اســتفاده کنیم 
و در خصــوص شــهروندانی کــه بضاعت 
مالی کمتری دارنــد کمترین وجه مطالبه 
شــود، گاهی اوقات در خصوص اخذ مبالغ 
مختلف از شهروندان برای خدمت رسانی به 
خودشان باید حداکثرها و گاهی لازم است 
حداقل ها را در چارچوب قانون جهت احقاق 

حق مردم در نظر بگیریم. 

  آسایش و آرامش شهروندان به معنای 
نظم بیشتر شهر است

شهردار اصفهان گفت: هر میزان دغدغه های 
مردم کمتر شود آسایش و آرامش بیشتری 
میان شــهروندان برقرار و نظــم خوبی در 
شهر حاکم می شود، اگر مسئله شهروندی 

حل شود این آرامش به ســایر شهروندان 
نیز انتقال می یابد که خــود باعث آرامش 
جامعه می شود، هر میزان مردم استرس و 
عصبانیت بیشتری داشته باشند و مشکلات 
آنها لاینحل باقی بماند آسیب های بیشتری 

متوجه جامعه می شود. 
وی در خصوص واکنش مردم به این تماس 
ها گفت: شــهروندان در درجه اول تعجب 
می کنند که شهردار با آن ها تماس گرفته، 
بسیار تشکر می کنند و همچنین در نهایت 
احســاس رضایت و آرامش دارند. بنابراین 
لازم است این موضوعات در همه بخش های 
شهر و در همه مدیریت ها برای مردم تکرار 
شود تا مردم نیز بدانند پاسخگویی وظیفه 

ما مدیران است. 
نوروزی با بیان اینکه اخلاق و انســانیت به 
همراه شهروندمحوری حکم می کند ارتباط 
مستقیم بیشتری با مردم برقرار کنیم، افزود: 
سوز بیانی که در کلام برخی از شهروندان 
هنگام تماس مستقیم تلفنی با آنها  وجود 
دارد حکایت از مشکلی است که آنها دارند، 
این ما مدیران هستیم که باید درک درستی 
از دغدغه های شــهروندان داشــته باشیم 
تا هر چه ســریعتر بتوانیم مشکلات آنها را 

حل کنیم.
یکی دیگر از اتفاقات جالب این برنامه، گلایه 
یک شهروند در پخش زنده بخش هایی از 
گفتگوهای تلفنی شــهردار با شهروندان از 
طریق فضای مجازی بود که شهردار اصفهان 
بلافاصلــه از طریق فضای مجــازی با این 
شــهروند ارتباط گرفت و تلفنی با او گفتگو 

کرد. 

اخبار اصفهان
گـــزارش
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,851,00010,761,000قدیم

سکه طرح 
11,249,00010,500,000جدید

5,800,0005,400,000نیم سکه

3,300,0003,050,000ربع سکه

1805,0001700,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,954,0004,599,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,141,4001,061,300 عیار

طلای آب شده 
4,955,0004,598,000نقدی

یک گرم طلای 
241,524,9001,415,000 عیار
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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مسعود مهدویان فر اظهار کرد: دفاتر 
تسهیل گری و توسعه از طرح هایی بوده 
که طی دو سه سال اخیر در کشور ما آغاز 

تاکنون در بیش از 10 استان راه اندازی شده شــده و 
که در اصفهان نیز پس از افتتاح دفتر منطقه 10 در سال 98، 
در شهریورماه جاری در مناطق 6 )همت آباد( و 13 )قائمیه( 

افتتاح شد.
وی افزود: هدف اصلیِ این دفاتر، توانمندسازی ظرفیت های 
محلی و توسعه محلی با روش تسهیل گری بوده که نامگذاری 

آن نیز بر همین اساس صورت گرفته است.
وی تصریح کرد: در حقیقت وظیفه اصلی این دفاتر، شناسایی 
ظرفیت های محلی و افراد توانمند در محلات است تا با ایجاد 
ارتباط بین آنها و شبکه بندی کردن این افراد در مسیر حل 
مشــکلات مردم آن محله، اقداماتی توسط خودِ شهروندان 

انجام شود.
مهدویان فر با بیان اینکه این دفاتر صرفا جنبه بسترسازی، 

راهنمایی، مشاوره و تسهیل گری دارند، اظهار داشت: قرار 
نیست این دفاتر کارِ اجرایی انجام دهند بلکه مشکلات مردم 
را شناسایی کرده و با توانمندسازی محلی و آموزش و مشاوره 
به آنها یاد می دهند که چگونه مشــکلات خود را به صورت 

نظام مند حل کنند.
وی گفت: در حقیقت برخلاف الگوهای توســعه موجود که 
نگاهی از بالا به پایین دارد و معتقد است که حاکمیت، دولت و 
شهرداری ها و نهادهای حاکمیتی باید توسعه را ایجاد کنند، 
نگاهِ دفاتر تســهیل گری از پایین به بالاست؛ به طوری که 
مردم به حدی از توانمندی برسند که بتوانند نیازهای خود را 
شناخته، دسته بندی و اولویت بندی کنند و سپس در مسیر 

حل آنها گام بردارند.
رییس اداره امور اجتماعی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
شهرداری اصفهان گفت: دستورالعمل های این طرح توسط 
وزارت کشور طراحی و تدوین و تاکنون در بسیاری از شهرها 

از جمله استان و شهر اصفهان اجرا شده است

مهدویان فر با اشاره به اینکه هر دفتر در همان محله ای که 
تاسیس شده است، فعالیت خود را انجام می دهد، تصریح کرد: 
افتتاح این دفاتر به همت سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
شهرداری اصفهان و با همکاری شهرداری های مناطق انجام 
می شود ولی فرآیندهای بعدی توســط دفاتر سازمان های 

مردم نهاد و NGO های متولی انجام خواهد شد. 
رییس اداره امور اجتماعی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
شهرداری اصفهان افزود: در حقیقت یک سازمان مردم نهاد 
که با محله مورد نظر آشنایی کامل داشته باشد، متکفل راه 
اندازی دفتر می شود و شهرداری هم زیرساخت های لازم را 

در اختیار آن می گذارد.
مهدویان فر گفت: در این دفاتر 6 کارشــناس متشــکل از 
کارشناس شهرسازی، حقوقی، روانشناس، مددکار، کارشناس 
اقتصادی و مدیریت مستقر می شوند و با شناسایی ظرفیت 
های محلی، مشاوره ها و مســائل مورد نیاز را به مردم محله 

منتقل می کنند.

افتتاح دفاتر تسهیل گری و توسعه در مناطق 6 و 13 شهرداری اصفهان

رییس اداره امور اجتماعی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان از افتتاح دفاتر تسهیل گری و توسعه در شهر اصفهان با هدف 
توانمندسازی ظرفیت ها و توسعه محلی با روش تسهیل گری خبر داد. اخبار اصفهان

خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
... در ایران نیز هرچند سینماها 
از ابتدای تابستان بازگشایی شد 
اما استقبال از آن به دلیل ویروس 
کرونا به شدت کمتر از قبل شده 
است .از زمان شــیوع کرونا در 
اســفند تا بازگشــایی سینماها 
در آغاز تابســتان، حدود ۴ ماه 
سالن های سینما بسته بود، حالا 
هم که ســینماها باز شده است، 
قرار نیســت با ظرفیت کامل به 
فعالیت بپردازند. قبل از ویروس 
کرونا هم سینماهای ایران حال 
و روز خوبــی نداشــت و به نظر 
می رسد این ویروس تیر خلاصی 
باشــد بر پیکر بی جان سینمای 
ایران. متاسفانه از همان روزهای 
اول هــم که ســینماها فعالیت 
خود را آغــاز کردند اســتقبال 
خوبی نداشــته و مردم بیشــتر 
ترجیــح می دادند بــرای حفظ 
سلامتی شان به ســینما نروند. 
در این مــدت هیــچ گاه میزان 
مخاطبان ســانس های سینما 
به ۵0 درصد ســالن نرسیده و 
معمولا به طور میانگین نهایتا 10 
درصد سالن پر می شود. فیلمی 
که برای فــروش آن بیش از 30 
میلیارد تومان پیش بینی شــده 
بود، تنها ۲ میلیارد فروش برای 
آن اعلام شــده وبه بیــان دیگر 
کاهــش بیــش از 90 درصدی 
فروش در بازار ســینمای ایران، 
توجیــه اقتصــادی بــاز بودن 

سینماها را از بین برده است. 
ســینما یــک رســانه دیداری 
شنیداری مبتنی بر فناوری است 
که به وسیله آن فعالیت اقتصادی 
صورت می گیــرد . در ایران هر 
ساله روز ۲1 شــهریور به عنوان 
روز سینما گرامی داشته می شود 
و جشن خانه سینما هر ساله در 
این روز برگزار میشود که در سال 
1398 آخرین دوره یعنی بیست 
و یکمین جشن سینمای ایران 
برگزار شد اما با برگزاریبیست و 
دومین دوره آن به دلیل شــیوع 
ویــروس کرونا موافقت نشــده 
است. هیئت مدیره خانه سینما 
در اینباره اذعان داشــته اند که  
به لحاظ روحــی و روانی جامعه 
و شــرایط اقتصــادی موجود، 
برگزاری چنین جشنی به شیوه 
سال های گذشته اتفاق مطلوبی 
نیست. از طرفی  در این چند ماه 
قرار بود فیلم های مطرح سینمای 
ایران که در جشنواره فجر سال 
گذشته توجه بسیاری را به خود 
جلب کرد هم اکران شــوند که 
عملا این اتفــاق نیفتاد. فیلم ها 
باید طبق اساس نامه اکران شده 
باشند و حتی اگر فیلم ها به شکل 
آنلایــن داوری شــوند هم این 
داوری شامل فیلم هایی می شود 
که در 8 مــاه قبــل از تعطیلی 
سینماها اکران شده است.  به این 
ترتیب به نظر می رسد، برگزاری 
داوری آنلاین جشن امسال هم 

ایده خوبی نباشد.
اقتصاد دانان جهانی پیش بینی 
کــرده اند، زمانی که ســینماها 
درهای شــان را دوباره بازکنند، 
احتمالا فضایی بســیار متفاوت 
با چیزی که قبلا بــه آن عادت 
داشــتیم، تجربه خواهیم کرد. 
بسته شدن سینما و حتی نیمه 
باز بودن آن در چنــد ماه اخیر 
ضررهــای فراوانی بــه اقتصاد 
این صنعت وارد کرد اما شــاید 
این مــدت فرصتی باشــد برای 
نویسندگان ، کارگردانان و کلیه 
عوامل ســینما تا دیگر کم بودن 
وقت را بهانه ای برای بی کیفیتی 
کارهایشــان نداننــد و از ایــن 
فرصت برای تمرکــز بر کارهای 
با کیفیت تر در دوران پسا کرونا 

استفاده کنند.
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استقبال کم خانواده های اصفهانی از سرویس مدارس
مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شــهرداری اصفهان گفت:خانواده ها از ثبت نام برای 
استفاده سرویس مدارس استقبال زیادی نداشتند، اما سازمان تاکسیرانی آمادگی دارد طبق شیوه نامه های 

بهداشتی در صورت باز شدن مدارس خدمت رسانی کند.
هادی منوچهری مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان اظهار کرد: در سال 

تحصیلی جدید با توجه به شرایط ایجاد شده به دلیل شیوع ویروس کرونا، نرخ سرویس دهی به دانش آموزان 
توسط شرکت حمل و نقل بر اساس مسافت و سرویس دهی روزانه محاسبه می شود.

او با بیان اینکه در سال تحصیلی جدید ۴9 شرکت حمل و نقل به دانش آموزان در سطح شهر اصفهان سرویس دهی 
می کنند، ادامه داد: لیست شرکت هایی که برای سرویس دهی به دانش آموزان اعلام آمادگی کرده اند در اختیار مدارس 

قرار گرفته است.
مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان اظهار کرد: با توجه به شرایط ویژه ناشی از شیوع ویروس کرونا و مشخص 
نبودن فعالیت مدارس، خانواده ها از ثبت نام برای استفاده سرویس مدارس استقبال زیادی نداشتند، اما سازمان تاکسیرانی آمادگی دارد طبق 

شیوه نامه های بهداشتی در صورت باز شدن مدارس خدمت رسانی کند.

افزایش تولید ماسک در اصفهان قیمت ها را تعدیل کرد
معاون بازرگانی سازمان صنعت، معدن و تجارت اصفهان گفت: افزایش تولید ماسک در یک ماه گذشته در 

این استان منجر به تعدیل و کاهش قیمت ماسک های سه لایه کارگاهی و صنعتی شد.
اسماعیل نادری اظهارداشت: واحدهای تولیدی ماسک سه لایه در استان اصفهان همچنان با مشکل کمبود 
ماده اولیه »مِلت بلون« مواجه هستند اما با مجموعه تدابیر و اقدام های انجام شده در یک ماه گذشته، برخی 

از واحدهای تولیدی موفق به تامین این ماده اولیه بصورت مستقیم و افزایش میزان تولیدات خود شدند.
ملت بلون )Melt blown(، منسوج بی بافت است که بعنوان لایه اصلی فیلتر ماسک های پزشکی استفاده 

می شود و تولید آن از جدیدترین پیشرفت های فرایندهای منسوجات بدون بافت بشمار می آید.
نادری افزود: با بالا رفتن تولید ماسک سه لایه در این واحدها، قیمت ماسک های عرضه شده در بازار مناسب تر و به قیمت 

مصوب یعنی یکهزار و 300 تومان نزدیک تر شد و میزان توزیع در داروخانه ها نیز افزایش یافت.
وی با بیان اینکه ظرفیت واقعی تولید ماسک سه لایه در واحدهای تولیدی استان اصفهان حدود ۲ میلیون و 600 هزار ماسک در روز است، 
تصریح کرد: میزان تولید واحدهای تولیدی استان در یک ماه گذشته بدلیل کمبود ماده اولیه حدود 800 هزار ماسک در روز بود اما در زمان 

حاضر به بیش از یک میلیون رسیده است.

کوثر بابایی
سرمقالـــــه
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بازدیدکنندگان در 
مسیر بازدید از این 

نمایشگاه با نمادهای 
عاشورایی نیز روبه رو 
شده و صحنه هایی از 

عاشورا به صورت تعزیه 
یا اجرای تک نفره به 
نمایش درمی  آید تا 

مفاهیم عاشورایی را به 
مخاطب منتقل و در او 
حس معنوی ایجاد کند

وی افزود: این نمایشگاه 
به طــول هــزار و 100 
متر شــامل 80 ســازه 
نمایشــگاهی و یــک 
گالــری شــامل 170 
تابلو گرافیکی است که 
منتخبی از آثار جشنواره 
دوسالانه گرافیک حوزه 
هنری بوده که ۲00 نفر از هنرمندان، 
مجریان و عوامل دیگر نیــز در آن به 

اجرای برنامه می پردازند.
رئیس ســازمان فرهنگــی اجتماعی 
ورزشــی شــهرداری اصفهان ادامه 
داد: هدف اصلــی برنامه های تلفیقی 
عرصه محور این است که به استقبال 
مخاطبان خــود برود و با اســتفاده از 
آموزش هــای غیرمســتقیم و در 
قالب هــای حرفــه ای و هنرمندانه به 

انتقال معنا به آنها، اقدام کند.
عیدی تصریح کــرد: بازدیدکنندگان 
در مســیر بازدید از این نمایشــگاه با 
نمادهای عاشورایی نیز روبه رو شده و 
صحنه هایی از عاشورا به صورت تعزیه 
یا اجرای تک نفره به نمایش درمی  آید تا 
مفاهیم عاشورایی را به مخاطب منتقل 

و در او حس معنوی ایجاد کند.
وی بیان کــرد: مهم ترین تأثیر چنین 
نمایشگاهی این است که توانستیم یکی 
از مهم ترین رخدادهای تاریخ اسلام را 
که در نظام باور ما ایرانیان تأثیر بسیار 
شگرفی داشته است در یک فضای باز 

شهری و مرکز رویداد بازتولید کنیم.
وی همچنین افزود: تلاش کردیم در 
جهت اشاعه مفاهیمی مانند فداکاری، 
ایثار و شــهادت کــه در قیام حضرت 
اباعبداله الحســین)ع( بسیار مشهود 
اســت، ویژه برنامه هایی برای این ایام 
طراحی کنیم که در قالب پخش برنامه 
رادیویی در چهارباغ بــه اجرا درآمده 

است.
عیدی خاطرنشــان کــرد: امیدوارم 
بتوانیم اتفاقاتی که جنبه معنابخشی 
به زندگی ما دارند و می توانند فرآیند 
جامعه پذیــری و فرهنگ پذیری را در 

شهروندان تقویت کنند، در قالب های 
جدیدتر و امروزی  تر و متناسب با نظام 
باورهای دینی جامعه به مردم عرضه 
کنیم تا شهروندان با نگرش های متنوع 
و متکثر ارتباط خوبی با این موضوعات 

پیدا کنند.
گفتنی است؛ سیر نمایشگاهی »خطِ 
خون« شــامل تابلوهــای گرافیکی، 
اجرای تعزیه و پرفورمنس و پخش زنده 
رادیو با موضوع عاشورا تا ۲1 شهریورماه 
در گذر فرهنگــی چهارباغ حد فاصل 
میدان امام حسین)ع( تا میدان انقلاب 

برپا است.

معاون فرهنگی شهردار اصفهان عنوان کرد:  

برپایی نمایشگاه »خط خون« در گذر فرهنگی چهارباغ

معاون فرهنگی شهردار و رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری اصفهان هدف از برپایی نمایشگاه »خط خون« 
در گذر فرهنگی چهارباغ را ارائه آموزش های غیرمستقیم به 

شهروندان در قالبی حرفه ای و هنرمندانه دانست.
محمد عیدی درباره برگزاری سیر نمایشگاهی »خط خون« با 
موضوع محرم در گذر فرهنگی چهارباغ اظهار داشت: نمایشگاه 
خط خون برنامه ای ترکیبی و تلفیقی و عرصه محور است که از 
سوی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان، 
مدیریت طرح عالی چهارباغ و حوزه هنری اصفهان برپا شده 

است.

       نمایشگاه خط خون برنامه ای ترکیبی و تلفیقی و عرصه محور است

اخبار اصفهان
گـــزارش
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 فرایندی جدید برای مدیریت کیفیت 
مواد اولیه فولاد

کارشناس واحد کنترل کیفی شرکت فولاد مبارکه اصفهان گفت: فولاد 
مبارکه برای کنترل کیفی مواد اولیه و بالا بردن کیفیت کنســانتره های 
ورودی با استفاده از از برنامه نرم افزاری دقیق جایگاه کیفی تولیدکنندگان 

را به دست می آورد.
غفار دانشمند، کارشناس واحد کنترل کیفی شرکت فولاد مبارکه اصفهان 
گفت: هم زمان با افزایش ظرفیت خطوط تولید در فولاد مبارکه نیاز به مواد 
اولیه )کنسانتره( افزایش یافته است. کنسانتره یکی از مواد ورودی این 
شرکت است که پارامتر های کیفی آن بر تولید محصول تأثیر مستقیم دارد.

او ادامه داد: فولاد مبارکه با رویکرد افزایش تولید کیفی و برای تأمین بیشتر 
کنسانترۀ ورودی به کارخانه، به سمت تأمین کنندگان جدید معادن گرایش 
یافت؛ در نتیجه حجم زیادی کنسانتره به کارخانۀ فولاد مبارکه وارد شد. 
در ابتدا به دلیل پایین بودن مشخصات کیفی کنسانتره های ورودی جدید، 

کیفیت محصول در ناحیۀ آهن سازی تحت تأثیر قرار گرفت.
کارشناس واحد کنترل کیفی شرکت فولاد مبارکه اصفهان افزود: بر اساس 
برنامۀ مدون و مشترک بین مدیریت های کنترل کیفی، آزمایشگاه، خرید 
و ناحیه آهن سازی، از ابتدای ســال 1399 به منظور تأمین پایدار کیفی 
کنسانتره، گندله و آهن اسفنجی، کارگروهی جهت ارزیابی تأمین کنندگان 
تشکیل شــد. در ادامه، کنترل کیفی ناحیۀ آهن ســازی همگام با سایر 
قسمت های ذکرشده، ضمن بازدید های مستمر از این تأمین کنندگان، 
در جهت ایجاد ساختار کنترل کیفی و ارتقای کیفیت محصولات، ممیزی 
و مشاوره نمود و پس از تفهیم خواسته های کیفی به آن ها، توانمندی و 

شایستگی این معادن و واحد های تولیدی را مورد ارزیابی قرار داد.
دانشمند بیان کرد: نتیجۀ این فعالیت ها منجر به ایجاد برنامۀ نرم افزاری 
کیفیت گردید؛ این نرم افزار با استفاده از کلیۀ اطلاعات پارامتر های کیفی 
موردنظر کنسانتره، گندله، آهن اسفنجی، نمرۀ کیفیت را محاسبه می کند. 
برای به دست آوردن این نمرۀ کیفیت، کنترل کیفی ناحیۀ آهن سازی همراه 
با کارگروه بازدیدکننده از معدن یا کارخانۀ تأمین کننده، تمام قسمت های 
موردنظر تولید را مورد ارزیابی قرار می دهد و دیدگاه های فنی و راهکار های 
تخصصی را در جلسه ای با مدیریت آن واحد در میان می گذارد. در پایان 
کنترل کیفی آهن سازی از محصول تولیدی واحد نمونه گیری می کند و 

این نمونه در آزمایشگاه فولاد آنالیز می گردد.

معاون اقتصادی استاندار اصفهان:

سرمایه گذاری در اصفهان تسهیل می شود
اصفهان-معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار اصفهان گفت: با 
اجرایی شدن سامانه» G4B « در یک ماه آینده سرمایه گذاری در 

استان اصفهان تسهیل می شود.

سید حسن قاضی عسگر با اشاره به تسهیل سرمایه گذاری در استان اصفهان 
اظهار داشت: متأسفانه سالهاست که فرایند سرمایه گذاری در استان اصفهان با 

دشواری همراه بوده است و همین امر در فرار سرمایه نقش داشته است.
وی افزود: اخیراً با همتی که به ویژه در بخش کشاورزی در احداث گلخانه ها انجام 

شده شاهد جذب سرمایه گذاری در استان اصفهان بودیم.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان با اشاره به اینکه در مدت ۲۴ 
روز درخواست احداث گلخانه اجرایی می شود، گفت: در آینده نزدیک سرمایه 
گذران در بخش گلخانه می توانند در مدت 1۵ روز نســبت به احداث گلخانه 

اقدام کنند.
وی با اشاره به نهایی شدن برنامه آمایش استان اصفهان گفت: متناسب با این 

برنامه مشخص می شود که در هر بخشی چه صنایعی توسعه یابد.
قاضی عسگر اشاره ای هم به ایجاد پنجره واحد سرمایه گذاری در استان اصفهان 
داشت و افزود: این سامانه با هدف تســهیل در فرایند دریافت مجوزها و انجام 

سرمایه گذاری اجرایی می شود.
وی با اشاره به سامانه گفت: این سامانه نه تنها مرجعی برای صدور مجوز است 
بلکه پاسخگوی سوالات نیز خواهد بود و نسبت به ارائه مشاوره به فعالان اقتصادی 
اقدام خواهد کرد. معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان با اشاره به 
اینکه سامانه G۴B در استان اصفهان مراحل مقدماتی را طی می کند، تصریح 
کرد: دستگاه های اجرایی اســتان اصفهان در حال وارد کردن اطلاعات به این 

سامانه هستند که پس از تکمیل آن این سامانه تا یک ماه آینده نهایی می شود.

گــــزارش

گــــزارش

دبیرستان بهشت 
آیین )حدود سال 
1351 خورشیدی(
مدرسه بهشت آیین 
نخستین دبیرستان 
دخترانه شهر اصفهان 
است که در سال 12۷۹ 
خورشیدی در زمان 
حکومت مظفرالدین 
شاه قاجار توسط 
مبلغان مذهبی در 
شهر اصفهان تأسیس 
شد.

اصفهان
قدیم

آگهـی مزایده )نوبت دوم(  

رضا رضایی - مدیر عامل

چاپ اول

شناسه: 980189

موضوع: به استناد مصوبه شماره 99/889 مورخ 99/4/1 شورای محترم اسلامی شهر نجف آباد در خصوص بهره برداری از پارکینگ عمومی واقع  در ورودی 
بیمارستان الزهرا شهر نجف آباد 

مدت مزایده: یک سال شمسی از تاریخ عقد قرارداد 
دستگاه مزایده گذار: سازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهرداری نجف آباد 

محله اجاره: پارکینگ واقع در ورودی بیمارستان الزهرا نجف آباد 
شرایط شرکت در مزایده: شرکت برای عموم آزاد می باشد که بایستی دارای کپی شناسنامه و یا کارت ملی معتبر باشند. )رعایت منع مداخله کارکنان دولت الزامی است.( 

سایر شرایط مزایده در اسناد مزایده ذکر گردیده است.
مهلت و محل دریافت اسناد مزایده و پیشنهاد قیمت: از افراد واجد شرایط دعوت می شود برای کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مزایده تا پایان وقت اداری روز 
دوشنبه 99/07/07 به سازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهرداری نجف آباد مراجعه و پیشنهادات خود را حداکثر تا پایان وقت اداری روز پنجشنبه 99/07/10 

به دبیرخانه محرمانه شهردای نجف آباد تحویل نمایند. 
اسناد مزایده: برای دریافت اسناد مزایده )قیمت پایه کارشناسی، میزان سپرده و...( مبلغ 200.000 ریال طی فیش واریزی به حساب سیبای بانک ملی به شماره 

0112643346005 سازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهرداری نجف آباد اقدام نمایند. 
هر گاه برنده یا برندگان اول و دوم و سوم حاضر به ا نعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به نفع سازمان ضبط خواهد شد. 

تذکر 1: هزینه های برگزاری مزایده به عهده برنده یا برندگان مزایده خواهد بود. 
تذکر 2: کمیسیون در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار می باشد. 



بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار
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اســعد بطــی تقویت 
سیســتم ایمنی بدن 
دانش آموزان در مقابله 
با کرونا را تابع شــرایط 
زیــادی ذکــر و اظهار 
کرد: شــرایط روانی و 
آرامش در بدن بزرگســال و دانش 
آموز مهم ترین عامل تقویت سیستم 
ایمنی در مقابل بیماری های عفونی 
محســوب می شــود و تا زمانی که 
این شــرایط برای بدن مهیا نشود، 
هیچ نوع مکمل غذایــی نمی تواند 
به تنهایی سیســتم ایمنی بدن را 

تقویت کند.
وی افــزود: تغذیــه و یکســری 
فاکتورهای غذایی می تواند در گروه 
های سنی مختلف در بچه ها کمک 
کند تا بدن بیشتر مقاومت خود را در 
پیشگیری و یا مقابله با بیماری های 

عفونی نشان دهد.
ایــن متخصص تغذیه، بیــان کرد: 
خواب منظم بیش از هر چیز دیگری 
می تواند بر تقویت سیســتم ایمنی 
بدن تاثیرگذار باشد، به دلیل شرایط 

کرونایــی پیــش آمده متاســفانه 
خانواده ها فرزندان خــود را تا دیر 
وقت و ساعت یک شــب بیدار نگه 
می دارند که این خواب نامنظم می 
تواند بر ضعف سیســتم ایمنی بدن 

تاثیرگذار باشد.
وی ادامــه داد: از مهمتریــن مواد 
غذایی که مــی تواند در شــرایط 
کرونایی به تقویت سیســتم ایمنی 
بدن کمک کننــد ویتامین »دی« 
است، در برخی از کشورهای اروپایی 
از جملــه اســترالیا در تحقیقات و 
پژوهــش ها مشــخص شــده که 
ویتامیــن دی می تواند بــر بهبود 
بیماری های تنفســی مزمن تاثیر 
گذار باشــد، اگرچه در مورد کرونا 
هنــوز این نتایــج به طــور قطعی 
مشخص نشده اســت، اما با استناد 
به این مطالب می توان گفت که این 
ویتامین می تواند در پیشــگیری از 

کرونا تاثیر گذار باشد.
به گفته بطی چون ویتامین »دی« 
از ویتامین های محــدود به چربی 
محسوب می شود، مازاد دریافت و 
مصرف آن می تواند مصونیت ایجاد 
کند، بنابراین ویتامیــن دی باید با 
ارزیابی و تشــخیص کمبود و با دوز 

تجویز شده مصرف شود.
این متخصص تغذیه در کردستان، 
منابع ویتامین »ســی« را از دیگر 

موارد تقویت کننده سیستم ایمنی 
بدن ذکــر کرد و افــزود: اکنون در 
آســتانه فصل میوه های سرشار از 
ویتامین ســی قرار داریم و مصرف 
آن باید در برنامه روزانه قرارر گیرد، 
میوه های پاییــزی حاوی ویتامین 
سی است و اثر آنتی اکسیدانی دارد 
و می تواند از بیماری های مختلف 
پیشــگیری کند و شدت عوارض را 

کاهش دهد.
وی بیان کرد: پیشسازهای ویتامین 
»آ« نیز از دیگر موارد موثر بر تقویت 
سیســتم ایمنی بدن اســت که در 
سبزیجات و میوه جات وجود دارد، 
هر ماده ای که حــاوی کاروتنوئید 
باشد بر تقویت سیستم ایمنی بدن 

موثر است.
بطی با اشــاره به اینکه سلنیوم در 
خاک منطقه کردســتان کم است، 
تصریح کرد: سلنیوم از مواد غذایی 
وابسته به خاک است که متاسفانه 
در رژیم های غذایی ما وجود ندارد 
و بیشتر در غذاهای دریایی موجود 
بوده که به مقدار بسیار کمی مورد 
نیاز بدن است و می تواند بر تقویت 

سیستم ایمنی بدن موثر باشد.
وی اســتفاده از تمام گــروه های 
غذایــی را از جمله عوامــل موثر بر 
تقویت سیستم ایمنی بدن ذکر کرد 
و گفت: رعایت اعتدال مصرف به این 

معنی که هیچ مــاده غذایی معجزه 
گری بــرای پیشــگیری و درمان 
بیماری نداریم و تمامی گروه های 
غذایی باید مصرف شــوند، از دیگر 
عوامل تاثیرگذار بر تقویت سیستم 

ایمنی بدن محسوب می شود.
این متخصص تغذیه یکی از مباحث 
مطرح شــده برای مقابله با کرونا را 
حذف لبنیــات و یا فقط اســتفاده 

از شیر محلی دانســت و گفت: این 
مباحث خود آسیب زا هستند، چرا 
که لبنیات حاوی ویتامینی به اسم 
ریبوفلاوین یا ویتامین B2بوده که 
آنتی اکسیدانی بســیار قوی است، 
پس یکــی از عواملی کــه موجب 
اعتدال مصرف می شود، استفاده از 
تمامی گروه های غذایی به ویژه شیر 

و لبنیات است.

وی واکســن آنفلوآنزا را فقط برای 
گروه های آسیب پذیر و دارای 65 
سال سن ضروری ذکر کرد و یادآور 
شد: برای پیشگیری از کرونا استفاده 
از ماسک، شســتن مکرر دست ها 
بــا آب و صابون به مــدت 20 ثانیه 
و رعایت فاصله گــذاری اجتماعی 
از مهمترین عوامل پیشــگیری از 

کرونا است.

کرونا و توصیه هایی برای تقویت سیستم ایمنی دانش آموزان
یک متخصص تغذیه در کردستان، شرایط روانی و آرامش را مهم 

ترین عامل تقویت کننده سیستم ایمنی بدن دانش آموزان در 

مقابل بیماری های عفونی و کرونا ذکر کرد.

 چون ویتامین 
»دی« از ویتامین 

های محدود به 
چربی محسوب می 
شود، مازاد دریافت 

و مصرف آن می 
تواند مصونیت 

ایجاد کند، بنابراین 
ویتامین دی باید با 
ارزیابی و تشخیص 

کمبود و با دوز 
تجویز شده مصرف 

شود.

باید آماده بدترین روزهای ویروسی باشیم
یک فوق تخصص عفونی اطفال، با اشــاره به فصل پاییز و شیوع آنفلوانزا، توصیه 

هایی را برای مراقبت از کودکان در مقابله با بیماری های ویروسی ارائه نمود.
 عبدالله کریمی، افزود: یکی از چالش های پیش روی ما در پاییز و زمستان، شیوع 
آنفلوانزا خواهد بود که یک قرن قبل نزدیک ۴0 میلیون نفر را در دنیا کشت و در 
دو پاندمی در قرن بیســتم، یک تا چهار میلیون نفر در هر پاندمی در آسیا کشته 
شدند. در ســال 200۹ نیز بین ۱00 هزار تا ۴00 هزار نفر به واسطه این بیماری 
کشته شــدند. میزان مرگ و میر در پاندمی یک قرن قبل 20 تا ۴0 درصد بوده 
ولی این میزان در نوع فصلی کمتر از یک در هزار اســت. در کووید ۱۹ این میزان 
۳ تا ۴ درصد است. حالا سوال این اســت که آیا آنفلوانزا با کرونا همراهی خواهد 

داشت یا نه.
وی ادامه داد: در این مورد باید آزمایشگاه های مرجع مشخص کنند که آیا گردش 

آنفلوانزا را از اوایل پاییز خواهیم داشــت یا نه. آیا کرونا اجازه عرض اندام به سایر 
ویروس ها را خواهد داد؟ آیا رعایت فاصله اجتماعی و شستن دست و ماسک زدن 
باعث خواهد شد میزان آنفلوانزا در ماه های آتی نســبت به سال های قبل پایین 
باشد؟ ســوال بعدی این اســت که اگر آنفلوانزا در گردش باشد عفونت همزمان 
آنفلوانزا با کرونا را خواهیم داشت؟ تجربه »ســارس« و »مرس« در دنیا و کرونا 
ویروس 2 در چین نشان می دهد متأســفانه عفونت همزمان این دو ممکن است 
رخ دهد طوری که در چین تا 5۷ درصد همزمانی ویروس آنفلوانزا و کرونا گزارش 
شده است. نکته مهم دیگر این اســت که اگر این دو با هم باشند شانس عوارض 
بیشتر خواهد بود و جالب این که اینها از نظر بالینی و تصویربرداری قابل افتراق از 
همدیگر نیستند. همچنین تســت های اختصاصی هم به راحتی بیماری ناشی از 

آنفلوانزا و کووید ۱۹ را از هم جدا نمی کنند.
کریمی گفت: مســئله بعد این اســت که در خصوص ویروس کرونا میزان شیوع 
آن در بچه های زیر 5 سال کمتر است، اما آنفلوانزا در بچه های زیر 5 سال میزان 

بالاتری دارد و میزان کشــندگی آن هم بیشتر 
اســت. اگر آنفلوانزا در گردش باشد و عفونت 
همزمان ایجاد کند، برای این تعداد جمعیت 
چگونه واکسن آماده کنیم؟ چند دوز واکسن 
در بخش دولتی و خصوصی آماده عرضه به 
مردم داریم؟ اگر کمبــود داریم این کمبود 

را چگونه مدیریت کنیم تا واکســن به دست 
افراد پرخطر شامل کودکان زیر 5 سال، مادران 

باردار، کادر پزشــکی و افراد دارای بیماری مزمن و 
نقص ایمنی برسد.

این فوق تخصص عفونی اطفال، افزود: ما باید برای پاییز و زمستان جهت برخورد 
علمی و اجرایی مناسب آماده باشیم و ســناریوهای مختلف مدیریتی را در نظر 

بگیریم و خودمان را برای بدترین وضعیت ممکن آماده کنیم.

ایسنا
گزارش
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استخدام کارشناس فروش خانم در 
یک شرکت تولیدی معتبر
موبایل 0۹۹0۱85۱6۳0

استخدام حسابدار ارشد، مسئول دفتر، 
کارشناس مکانیک درشرکت پویش 

فولاد سپاهان
موبایل 0۹۳6۴۹۳۳۳5۳

استخدام مهندس برق در یک شرکت 
علمی تحقیقاتی در اصفهان

تلگرام 0۹۱۳۷۹۴۳0۷۳

استخدام ویزیتور حضوری با حقوق و 
پورسانت عالی در اصفهان

تلفن 0۳۱۳۴۷2۳۱80

مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
علی وطن خواه 

گــــــزارش
شهرداری اصفهان گفت: تاکسیرانی اصفهان به 
عنوان نخستین سازمان تاکسیرانی کشور و تنها سازمان زیر مجموعه 
شهرداری اصفهان در جشنواره تعالی سازمانی در سطح کشور شرکت 
کرده و توانست تقدیر نامه یک ستاره و تندیس جشنواره را دریافت کند.

هادی منوچهری در گفتگو با خبرنگاران اظهــار کرد: اعطای جایزه ملیّ تعالی 
ســازمانی مبتنی بر ارزیابی رویکردها و نظام های مدیریتی سازمان ها و نتایج 
موفقیت های آن ها توســط گروهی از ارزیابان خبره و بر اســاس "الگوی تعالی 
سازمانی" است که وضعیت سازمان را در میزان دستیابی به انتظارات الگوی تعالی 

سازمانی مشخص می کند.
وی افزود: با معرفی "مدل تعالی سازمانی" و "جایزه ملّی تعالی سازمانی" از سال 
82، بسیاری از مدیران سازمان های ایرانی توانسته اند با استقرار مدل، به چارچوب 
مناسبی برای اعمال روش های نوین مدیریتی در سازمان خود دست یابند و نقاط 
قوت و زمینه های قابل بهبود خود را بشناسند و در جهت تعریف برنامه های بهبود 

و اجرای آنها گام بردارند.
مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان ادامه داد: 
تمام سازمان ها و شرکت های ایرانی در بخش های مختلف اعم از ساخت و تولید، 
خدمات، سلامت، آموزش و بخش عمومی، در صورت انجام خود ارزیابی بر اساس 
الگوی تعالی ســازمانی، به اجرا گذاردن برنامه های بهبود و فراهم سازی سایر 

مقدمات می توانند متقاضی جایزه ملیّ تعالی سازمانی باشند.
وی با اشاره به اهداف جایزه ملیّ تعالی سازمانی، گفت: ایجاد فضای رقابتی برای 
تعالی بنگاه ها و سازمان ها، تشویق بنگاه ها برای اجرای خودارزیابی و شناخت نقاط 
قوت و زمینه های قابل بهبود، ایجاد فضایی برای تبادل تجربیات موفق بنگاه ها از 

اهداف جایزه ملیّ تعالی سازمانی است.
منوچهری گفت: ارزیابان جایزه ملّی تعالی ســازمانی، عمدتاً از بین مدیران و 
کارشناسان سازمان های مختلف، اعم از متقاضیان جایزه و سازمان هایی که مدل 
تعالی ســازمانی را به عنوان چارچوبی برای مدیریت سازمان خود برگزیده اند، 
انتخاب می شوند و این موضوع خود به عنوان روش بسیار مناسبی برای تبادل 

تجربیات موفق سازمان ها شناخته شده است.
وی تاکید کرد: حضور فعال سازمان ها در فرایند جایزه ملیّ تعالی سازمانی نشانگر 
این است که سازمان های برتر ایرانی قصد دارند تا خود را با دیگر سازمان ها مقایسه 
کنند تا به این ترتیب گام های بلندتری را در مسیر تعالی برداشته و ضمن افزایش 
توان رقابتی، بر پایداری ســازمان خود افزوده و در تحقق اهداف ســازمانی به 

موفقیت های بیشتری دست یابند.
مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان اظهار کرد: 
در طول شانزده سال اجرای جایزه ملّی، با تکیه بر تجارب کسب شده طی سال های 
گذشته، این فرصت نیز فراهم آمده است تا سازمان های ایرانی در کلیه بخش های 
اقتصادی و زمینه های محتلف فعالیت، در فرآیند جایزه ملیّ تعالی ســازمانی 
شرکت کنند و دستاوردهای خود را در استقرار سیستم های نوین مدیریتی که 

در چارچوب مدل تعالی سازمانی به اجرا گذاشته اند، با دیگر سازمان ها به مقایسه 
گذاشته و به این ترتیب در فضای تبادل تجربیات، یافته ها و دانش خود را با دیگران 

به اشتراک بگذارند.
وی با اشاره به نحوه ارزیابی متقاضیان، تصریح کرد: سازمان متقاضی توسط تیم 
ارزیابان، ارزیابی شده و برای اطمینان از همگونی امتیازاتی که توسط این ارزیابان 

داده می شود، تمامی این ارزیابان تحت آموزش های جمعی قرار می گیرند.
منوچهری خاطرنشان کرد: گزارش ارسالی سازمان ها )اظهارنامه تعالی( بر اساس 
نقاط قوت و زمینه های قابل بهبود ارزیابی شده و سپس تیم ارزیابان،  بازدید از 
محل را انجام داده و ابهامات موجود در اظهارنامه را رفع و پاسخ سؤالات خود را از 
سازمان دریافت می کنند و متعاقب آن، با تشکیل جلسه اجماع و قطعیت نظر تیم 
ارزیابی، امتیاز تیم ارزیابی تعیین و مراتب به دبیرخانه اعلام می شود. کمیته داوری 
تصمیم نهایی را در خصوص سطح تعالی سازمان متقاضی دریافت خواهد کرد؛ 
البته تصمیم نهایی در مورد امتیاز و نتیجه حاصل از ارزیابی پس از طی مراحل 

مربوطه، توسط دبیرخانه به اطلاع سازمان متقاضی خواهد رسید.
وی ادامه داد: در پایان فرآیند ارزیابی و بر اساس ارزیابی های انجام شده، گزارش 
بازخور توسط تیم ارزیابی از ســوی دبیرخانه برای متقاضیان ارسال می شود. 
در صورت درخواست متقاضی، دبیرخانه جایزه همچنین می تواند جلسه ای را 
برای بحث بین سازمان متقاضی و تیم ارزیابی تنها جهت تفهیم و تبیین گزارش، 

هماهنگ کند.
مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان با بیان اینکه 
برندگان تندیس ها، به عنوان سازمان های الگو در سطح ملّی شناخته شده و در 
دوره های بعدی در ارائه روش های موفق خود به سایر متقاضیان با سازمان مجری 
طرح همکاری می کنند، اظهار کرد: این همکاری در قالب برگزاری بازدیدهای 

گروهی برنامه ریزی شده و سمینارها و کارگاه های مرتبط انجام می پذیرد.

 49 شــرکت حمل و نقل دانــش آموزی آماده ســرویس دهی به
 دانش آموزان

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان گفت: در 
سال تحصیلی جدید تعداد هشت هزار راننده در قالب ۴۹ شرکت حمل و نقل 

دانش آموزی به دانش آموزان در سطح شهر اصفهان سرویس دهی می کنند.
هادی منوچهری در این خصوص اظهار کرد: در صورت اعلام وضعیت سفید شهر 
اصفهان از سوی ستاد پیشگیری و مبارزه با بیماری کرونا، ناوگان تاکسیرانی آماده 

سرویس دهی به دانش آموزان است.
وی تصریح کرد: تاکنون سه هزار راننده پلاک سفید جهت تمدید کارت شهری 

فعالیت در سرویس مدارس شهر اصفهان ثبت نام کرده اند.
مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان ادامه داد: با 
توجه به شرایط ویژه کرونا و مشخص نبودن فعالیت مدارس خانوادها از ثبت نام 
سرویس مدارس استقبال زیادی نداشتند، اما سازمان تاکسیرانی آمادگی دارد 
طبق پروتکل های بهداشتی درصورت باز شدن مدارس خدمت رسانی لازم را 

انجام دهد.

وی با اشاره به نحوه گزینش راننده های سرویس مدارس و شرایط خودروها، اظهار 
کرد: مراحل گزینش رانندگان مراجعه کننده به شرکت های حمل و نقل شامل 
ارائه مدرک شناسائی الزاماً گواهینامه پایه دوم، انجام استعلامات فردی )عدم 
اعتیاد، سوء پیشنه تائیدیه اماکن(، ارائه مدارک خودرو، دریافت کارت سلامت 
انجام دوره های آموزشی سازمان اســت. منوچهری با بیان اینکه بهبود و ارتقاء 
مستمر سطح کیفیت خدمات سرویس مدارس اولویت سازمان مدیریت و نظارت 
بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان است، گفت: تمام سرویس مدارس شهر اصفهان 
توسط شرکت های حمل و نقل دانش آموزی تحت نظارت سازمان تاکسیرانی 
فعالیت می کنند و خودروهای طرف قرارداد با شــرکت ها و دارای مجوز از این 

سازمان هستند.
وی خاطرنشان کرد: شــهروندان و اولیاء دانش آموزان می توانند پیشنهادات و 
هرگونه انتقاد را با روابط عمومی سازمان به شماره 0۹۱۳0۹۱۳۹80 و تلفن گویای 
سازمان تاکسیرانی اصفهان به شماره ۳5688۱00 و یا از طریق فضای مجازی به 

آدرس @Taxikhabar)تاکسی خبر( درمیان بگذارند.

 آغاز نوسازی ایستگاه های تاکسی اصفهان با معیار گردشگری
مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکســیرانی شهرداری اصفهان از آغاز 
نوسازی ایستگاه های تاکسی شــهر خبر داد و گفت: این ایستگاه های جدید با 
معیار گردشگری شهر اصفهان طراحی شده است. هادی منوچهری با بیان اینکه 
در طرح نوسازی ایستگاه های تاکسی به ایجاد برای رانندگان توجه ویژه ای شده 
است، اظهار کرد: هدف از احداث این ســایبان ها رفاه هر چه بیشتر رانندگان و 

همچنین زیبایی بصری ایستگاه های تاکسی است.
وی افزود: طراحی ویژه برای نصب ایستگاه های جدید با معیار گردشگری شهر 

اصفهان در دست اقدام است و به زودی اجرا خواهد شد.
مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان با اشاره به 
اصلاح تعدادی از ایستگاه های خطوط تاکسی شهر اصفهان خاطرنشان کرد: در 
حال حاضر ایستگاه میدان امام، احمدآباد با هدف زیبایی بصری و کاهش مسائل 

ترافیکی، اصلاح هندسی شده است
وی با اشاره به نوسازی تاکسی های فرسوده شهر گفت: واگذاری تاکسی های جدید 
با حمایت شهرداری و شورای شهر اصفهان و با ارائه تسهیلات وام برای هر تاکسی 

به مبلغ 50 میلیون تومان )با سود چهار درصد( انجام می شود.
منوچهری تاکید کرد: تلاش تاکسیرانی نوسازی یک هزار تاکسی فرسوده شهر 
است البته تاکسی های جدید از نوع پژو ۴05 بوده و قیمت مصوب آن از سوی ایران 

خودرو حدود ۹۱ میلیون تومان اعلام شده است.
وی اظهار کرد: طی چند ماهه آینده ۷0 درصد ناوگان تاکسیرانی شهر مجهز به 
نرم افزار پرداخت الکترونیکی کرایه »اصکیف« خواهد شد تا شاهد جمع آوری پول 

خرد در تاکسی های شهر باشیم.
مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان با بیان اینکه 
از سامانه هوشمند پرداخت کرایه تاکسی توسط بخش خصوصی پشتیبانی نرم 
افزاری می شود، افزود: مهم ترین هدف استفاده از بارکد خوان در تاکسی های شهر 
افزایش ضریب ایمنی و امنیت با جلوگیری از برخورد فیزیکی برای تبادل اسکناس 

به ویژه در شرایط کرونایی فعلی است.

 مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان خبر داد :

آغاز نوسازی ایستگاه های تاکسی اصفهان با معیار گردشگری

گـــزارش
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Head of Presidential Office 
Mahmoud Vaezi said that it was 
decided in the sixth meeting on 
Iran-Turkey strategic cooperation 
that joint economic commission 
of the two countries to be held 
soon to help deepen trade and 
economic relations.Talking to 
reporters on the sidelines of the 
videoconference meeting, he 
referred to the decline of trade and 
economic exchanges between 
Iran and Turkey due to the spread 
of coronavirus, saying that the 
two countries are determined 
to quickly restore the level of 

economic relations to that of pre-
coronavirus era.Noting that the 
foundation for economic relations 
between the two countries is 
strong and very good cooperation 
documents have been signed, he 
emphasized on the expansion of 
banking relations between the 
two countries.In this meeting, the 
officials of the two countries called 
for using national currency of the 
two countries in transactions, 
and it was also agreed that the two 
countries give priority to each 
other in purchasing products and 
do barter trade.

Pakistan to 
Launch Int’l 
Ferry Service 
to Iran, Iraq
Pakistan’s federal 
cabinet gave formal 
approval to the launch 
of a ferry service from 
Karachi and Gwadar 
ports to neighboring 
states of Iran, Iraq, and 
beyond.
At present, there is 
no international or 
national commercial 
ferry service 
operating in Pakistan 
for the purpose of 
transportation of 
passengers and goods.
According to Pakistan 
Today, the potential 
for initiating a ferry 
service in Pakistan 
has been felt for quite 
some time, especially 
in the context of 
providing an alternate 
route for pilgrims 
intending to visit holy 
sites in Iran and Iraq.
The Pakistani Ministry 
of Foreign Affairs 
and the Ministry of 
Interior endorsed 
the proposal, but the 
Defence Division 
had raised various 
o b s e r v a t i o n s /
conditions on the 
proposed ferry 
service.Hence, the 
Prime Minister’s 
Office returned the 
summary with the 
directions to address 
the observations of the 
defense ministry and 
re-submit the same 
within the shortest 
possible time.
Subsequently, the 
maritime affairs 
ministry re-submitted 
the proposal along 
with a response to the 
observations raised 
by the Ministry of 
Defence. It proposed a 
slightly changed route 
and involvement of 
private operators. 
The Defence Division 
supported the 
proposal but stressed 
that ferry service 
should be launched in 
three phases.
The Defence Division 
recommended ferry 
services to Muscat 
and then to UAE and 
Abu Dhabi in first 
and second phases, 
respectively, and 
later to Iran/Iraq in 
the third phase. The 
ministry was of the 
view that ferry service 
without Iran/Iraq, a 
popular destination 
for the pilgrims, in the 
first phase shall not be 
commercially viable.
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Iran-Turkey joint economic 
commission to be held soon

Two sources 
c o n f i r m e d 
to Kyodo 
News that 
the proposal 
was formally 
made in June 

2019 when Abe made a 
visit to Iran — the first 
by a Japanese prime 
minister in 41 years — in 
an attempt to serve as a 
mediator between Iran 
and the United States.
In his June 12 meeting 
with Iranian President 
Hassan Rouhani, Abe 
officially proposed the 
barter deal, worth several 
billion dollars, and it 
was initially received 
positively by Tehran and 
Washington.
The plan envisaged 
circumventing US 
sanctions on Iran by 
exchanging US corn and 
soybeans procured from 
the United States by Japan 

for Iranian crude oil, and 
to transport these after 
obtaining American 
approval.
But the diplomatic 
endeavor, primarily 
aimed at persuading 
Iran to agree to a 
dialogue with the United 
States, was ultimately 
unsuccessful as Japan 
could not overturn 
Iranian insistence that 
US sanctions be lifted first 
before there can be any 
such dialogue.
Besides Iran's deep 
mistrust of the United 
States, the inconsistent 
policy of the US 

administration of Donald 
Trump was also regarded 
as a factor in the failure of 
the Japanese mediation 
effort, according to 
sources.
At the time the proposal 
was made, Washington 
was in the middle of a 
trade war with Beijing 
and seeking buyers for 
its crops, especially 
corn and soybeans, 
while Iran needed an oil 
export outlet due to the 
sanctions, as well as to 
boost its dwindling grain 
stocks.
Abe's proposal was 
preceded by talks 

between Iran and Japan 
earlier that month in 
which Tehran asked 
Tokyo to add medication 
and machinery to its 
package, the report said. 
Despite being keen 
to resume crude oil 
exports, Iran doubted 
the United States would 
accept the Japanese 
proposal and insisted on 
a US commitment in this 
regard.
The Japanese side was 
initially confident in 
persuading the United 
States but gradually 
became less so.

Iran developing Kish Island 
despite sanctions, COVID-19 
outbreak

 

Iran has planned to launch several infrastructural 
and tourism projects in the Persian Gulf port city of 
Kish tomorrow in the face of the US sanctions and 
the outbreak of the potentially deadly coronavirus.
More than 2,000 billion tomans have been invested 
in these projects that have brought employment 
for 1,000 people.
Morteza Bank, an advisor to the Iranian president 
and secretary of Iranian Free Zones High Council, 
expressed pleasure with investments in Kish 
and Aras free zone – the latter is located in 
northwestern Iran, Azarbaijan province.
The following projects are to be inaugurated 
through video conference by President Hassan 
Rouhani on Thursday:
Kish Innovation Center
The center is to open to house knowledge-based 
enterprises, export companies, financial centers of 
the knowledge enterprises, startups, accelerators, 
and other intermediary organizations for 
expansion and development of the economy, and 
support for innovations and commercialization 
strategic technologies needed by the country.
The center will help Kish City to reach its 
designated stance as the scientific and research 
pole, role model of sustainable development, 
the best place for investment in the Persian 
Gulf region, using knowledge enterprises and 
accelerators to develop Kish Free Trade Zone.
Tunnel to connect Kish Island to the optical fiber 
project
Two projects have been carried out in technology 
and optical fiber to create the communications 
infrastructures for business and development of 
Kish and create the smart city.
According to the head of the project Amir 
Sodagaran, the project was done in two years. 
It will improve the quality and quantity 
of communication services. It also helps the 
sustainability of communications of Kish Island 
with the mainland.
Air condition system factory
The factory is able to produce 45,000 air 
conditioning devises, including split, rooftop, 
ceiling fan coil units, chillers and mini chillers. 
The factory was made with five million dollars and 
created jobs for 80 people.
The second phase of the factory, when completed, 
will mass-produce evaporator and condenser 
coils.
Furniture factory
The first and only big producer of furniture in the 
island is ready to start work. It was already active 
since a couple of years ago in a small rental facility.
The factory has been modernized and created 72 
direct and 150 indirect jobs in the field of making 
wooden and MDF furniture. Its products are of 
high-standard quality.
The president is also to inaugurate the helicopter 
landing pad of Kish International Airport.

The administration of Japanese Prime 
Minister Shinzo Abe, in a bid to ease tensions 
between Iran and the United States, secretly 
proposed the barter of Iranian crude oil for 
US grain via Japan last year, according to 
government sources.

Japan Proposed Iranian Oil, US Grain Swap in 
Failed Mediator Bid: Report

news

But the 
diplomatic 
endeavor, 
primarily aimed 
at persuading 
Iran to agree to 
a dialogue with 
the United States, 
was ultimately 
unsuccessful as 
Japan could not 
overturn Iranian 
insistence that 
US sanctions be 
lifted first before 
there can be any 
such dialogue.
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Iran’s non-oil 
exports growth hit 
43% in 7 yrs.
In spite of US sanctions imposed against 
the Islamic Republic of Iran, the country’s 
export volume of non-oil commodities 
registered a 43 percent hike over the past 
seven years.
Goods export is one of the ways of 
introducing Iranian products to global 
markets. Despite US sanctions, Iran’s 
export of non-oil commodities broke the 
record after 40 years in terms of volume.
According to statistics, 134 million tons 
of products exported from the country 
last year (from March 21, 2019, to 
March 20, 2020), showing a 43 percent 
hike as compared to the last year’s 
corresponding period.
The export of goods and products to 

different countries is one of the most 
important currency-yielding markets 
both in Iran and the world but the Islamic 
Republic of Iran has faced problems in 
this field due to the sanctions imposed 
against the country.
In this line, the government dubbed 
“Hope and Prudence” has made its 
utmost effort in line with improving 
conditions for traders and increasing 
export of non-oil commodities and has 
so far concluded various agreements for 
facilitating export activities in order to 
alleviate adverse effects of sanctions.
According to the statistics of the Trade 
Promotion Organization of Iran (TPOI) 
and Islamic Republic of Iran Customs 
Administration (IRICA), Iran’s export of 
non-oil commodities in the first year of 
activity of the current administration in 
2013 hit 93.886 million tons, valued at 
$41.848 billion, showing a one percent 

hike as compared to a year earlier.
Accordingly, Iran’s export of non-oil 
commodities last year (ended March 20, 
2020) hit 134.331 million tons in terms 
of weight and broke the record of export 
volume over the past forty years.
Iran exported 134.331 million tons of 
non-oil goods, valued at $41.242 billion, 
last year (ended March 20, 2020).
Drawing a comparison between export 
statistics in 2013 and 2019 showed the 
export of non-oil goods and commodities 
registered a 43 and 14.1 percent growth 
in terms of weight and value respectively.



“The miscalculation 
of America since 
2018 has been 
based on the 
presumption that 
it can force Iranian 
nation into its knees 

by imposing economic 
pressure … the Iranian 
people resisted against 
all pressures; US will not 
achieve its aim, although it 
is creating difficulty for our 
people. US has distorted 
its own image in the UN 
Security Council, in the 
international community, 
and even in its own 
country,” said Rouhani 
while speaking in a cabinet 
session on Wednesday.
“They surely feel regret 
and should return. And 
they will return. This path 
is dead-end for America. 
US has no other way but to 
return, otherwise, it will 
face a thick wall,” he added.
All educational centers 
open
"Despite the special 
conditions that have been 
created for education this 
year with the outbreak 
of coronavirus, the 
doors of no school and 
university are closed, but 
in the meantime, there 
is no compulsion in this 
regard and we do not force 
anyone.”
Stating that we want our 
students to be in perfect 
physical and mental health, 
Rouhani stressed the need 
for close monitoring of 
the health of students in 
educational centers.
Country’s economy on 
the path of growth

Referring to the 
g o v e r n m e n t ' s 
measures to boost the 
country's production 
and development, the 
president said, “Measures 
taken in various fields, 
including industry, 
agriculture and services, 
show that people are not 
affected by sanctions and 
fear of coronavirus.”
Appreciating the 
resistance of the Iranian 
nation against the 
economic pressure and 
the oppressive sanctions 
of the enemy, Rouhani said 
“The great Iranian nation, 
all branches, agents and 
officials of the executive 
branch have used all their 
power in the current 
difficult conditions.”
“Despite the fact that for 
the past seven months, we 
have been facing sanctions 
and coronavirus at the 
same time, fortunately, our 
country has been on the 
path of economic growth 
in July and August,” said 
Rouhani.
The President pointed 
out, "The fact that the 
companies listed in the 
stock market have grown 
by 2.8% in August this 
year compared to the 
same period last year 

which shows that the 
country is on the path of 
surge in production and 
the enemies have failed to 
achieve their goals.”
Rouhani said that this 
week, we will have the 23rd 
week of the inauguration of 
national projects, adding, 
"During this period, 
despite all the economic 
problems, we have paid 
as much as we could to 
the businesses that had 
problems and the tenants 
who had problems with 
their rents.”
Stating that the 
government has prepared 
the stock market 
atmosphere for the 
presence of the people, 
he said, "Of course, the 
stock market has its own 
characteristics and has ups 
and downs, and whoever 
enters it should have a 
long-term and medium-
term view, and I emphasize 
to the stock market 
officials that they should 
take care of the people's 
capital.”
"In the year of ‘Surge in 
Production’, I call on all 
officials to do everything 
in their power to make 
the production boom and, 
above that, the surge in 
production a priority and 

a great goal."
Enemies launching 
propaganda against the 
Islamic Republic
Stating that the enemies 
have launched a large-
scale propaganda 
campaign against the 
interests of the Iranian 
people by creating false 
news channels, Rouhani 
said "Of course, they are 
always disgraced by the 
vigilance of the people 
and the Iranian nation has 
responded firmly to all of 
them.”
"The enemies expressed 
concern for the lives of 
the people during the 
reopening of the shops 
through raising the duality 
of ‘bread/life’, and in the 
months of Ramadan and 
Muharram, they used the 
holding of prayers and 
mourning ceremonies as 
a pretext for their concern, 
but in all these cases, there 
were disgraced when 
people observed all health 
protocols.”
Rouhani added, "In recent 
days, they are very angry 
that we are moving in 
the right direction in the 
matter of education and 
people do not listen to their 
false words and continue 
their way."

Iranian Gen. warns enemies not to 
test power of IRGC, Army
A senior commander at the Islamic Revolutionary 
Guards Corps warned enemies to refrain from testing 
the strength of the will and power of the Army and IRGC.
Commander of Khatam-al Anbiya Central Headquarters 
Major General Gholam Ali Rashid made the remarks 
among the army commanders in the area of ‘Zolfaghar 99’ 
military exercise, which will be held on the Makran coasts.
Referring to the capabilities and combat readiness of 
the Army of the Islamic Republic of Iran, Gen. Rashid 
said, "After 40 years and facing the security crises of the 
beginning of the Islamic Revolution and then eight years 
of the Imposed War, Iran's Army has the power and ability 
to prepare combat very well to respond to threats."
"The greatest achievement of the experience of the Holy 
Defense for the Iranian nation and the armed forces is the 
need for defense readiness and the use of military force to 
respond powerfully to threats," he added.
"During the Imposed War, we have got familiar with the 
components of power and the ways how to use them, so 
we hope that the enemies would refrain from testing the 
will and power of Army and IRGC," he stressed.
Iran Urges Close Cooperation 
with Tajikistan in COVID-19 
Battle
President of Iran Hassan Rouhani called for efforts 
to promote cooperation with Tajikistan in the fight 
against the coronavirus outbreak and in mitigating the 
pandemic’s economic consequences.
In a Wednesday message to his Tajik counterpart 
Emomali Rahmon, Rouhani congratulated the people 
and government of Tajikistan on the 29th anniversary of 
the central Asian country’s independence from the Soviet 
Union that collapsed in 1991.
He also highlighted Iran’s willingness to promote 
and strengthen ties with Tajikistan in bilateral and 
multilateral fields given their common culture and 
language.
Rouhani also emphasized that the outbreak of the 
coronavirus has made it necessary for the Iranian and 
Tajik officials to promote cooperation in order to address 
the region’s economic problems and share experiences in 
the battle with the pandemic.
The president expressed hope that joint efforts would 
broaden the bilateral ties to serve mutual interests and 
contribute to regional and international peace and 
security.
Every year, Tajikistan celebrates the anniversary of its 
independence on September 9.
Most of Tajikistan’s population belongs to the Persian-
speaking Tajik ethnic group, who share language, culture, 
and history with Iran and Afghanistan.
After independence, Tajikistan suffered from a 
devastating civil war which lasted from 1992 to 1997. 
Since the end of the war, newly established political 
stability and foreign aid have allowed the country's 
economy to grow.

Path which US pursues nothing but 
dead-end: Rouhani

Iranian President Hassan Rouhani said 
that the path that the United States is 
pursuing is surely a dead-end and 
Washington has no other choice but to 
return from this path.
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 Vaezi terms Russia as Iran’s 
sustainable, effective ally
Noting that the international developments have strengthened Iran-
Russia relations, Chief of Staff of Iran’s Presidential Office Mahmoud 
Vaezi says that Russia has proved to be a sustainable and effective ally 
for Iran.  
Speaking in an exclusive interview with Iran newspaper which 
was published on Wednesday, Vaezi said that Iran has formed new 
coalitions with different countries and is boosting interactions 
through regional organizations such as the Economic Cooperation 
Organization, Shanghai Cooperation Organization and Eurasian 
Economic Union in a bid to form solidarity to stand up to excessive 

demands and pressures of extra-regional powers.  
Noting that relations between Iran and Russia have focused on three 
different international, regional and bilateral levels, the official said 
that Tehran-Moscow relations in the international level aims to help 
maintain international peace and security, support each other in 
international organizations, and help strengthen multilateralism and 
international regulations.     
He said that relations between Iran and Russia at the regional level 
covers cooperation in the Middle East and Persian Gulf, Caucasus and 
Central Asia, Afghanistan, Syria, Venezuela, fight against terrorism 
and extremism, countering separatist moves, settlement of regional 
crises, transportation and transit, North-South corridor, Caspian Sea 
and partnership in regional organizations such as SCO and Eurasian 
Economic Union.

He also touched upon Iran-Russia 
bilateral relations, saying this level 
of relations includes interactions 
on different political, military, 
security, economic, commercial, 
cultural, scientific and 
technological areas.
Vaezi said that Iran and Russia 
complement each other maintaining 
their full independence at the same 
time.
The achievements made by Iran and Russia carries the message to 
the world that the era of Western domination has come to an end, the 
official said.

"Despite 
the special 
conditions 
that have been 
created for 
education this 
year with the 
outbreak of 
coronavirus, 
the doors of 
no school and 
university are 
closed, but in the 
meantime, there 
is no compulsion 
in this regard 
and we do not 
force anyone.”
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Trump: Harris 
Would Be An 
'Insult' as First 
Female President
US President Donald 
Trump on Tuesday 
derided Democratic vice 
presidential nominee 
Kamala Harris, saying it 
would be "an insult to our 
country" if the California 
senator became the 
nation's first female 
president.
"People don't like her. 
Nobody likes her. She 
could never be the first 
woman president. She 
could never be. That 
would be an insult to our 
country," Trump told a 
crowd of supporters in 
North Carolina, The Hill 
reported.
The US president's 
commentary drew 
applause from his backers 
in Winston-Salem. The 
remarks came as part of 
a broader attack on the 
Democratic ticket, which 
Trump argued would 
"cripple" the country's 
economy.
Trump launched a similar 
attack on the prospect 
that Harris could ascend 
to the presidency two 
weeks ago, saying at a 
New Hampshire rally 
that he hoped to see the 
first woman president, 
but that it shouldn't be 
Harris because "she’s not 
competent."
Harris is the first woman 
of color nominated to a 
major party's presidential 
ticket. She has been an 
ardent Trump critic 
as a senator, and she 
has assumed the role 
of attack dog in her first 
campaign appearances 
since being nominated 
as the Democratic vice 
presidential pick.
Trump has frequently 
attacked the senator 
since she was named to 
the Democratic ticket last 
month. He has regularly 
derided her as "nasty," 
complaining about her 
tough questioning of 
Supreme Court Justice 
Brett Kavanaugh 
during Senate Judiciary 
Committee hearings and 
citing her criticisms of Joe 
Biden during the 2019 
Democratic debates.
He also entertained a false 
and racist conspiracy 
theory about her eligibility 
for the vice presidency 
after it was first raised in a 
Newsweek op-ed.
Trump's dismissive tone 
toward some women 
has drawn criticism that 
he uses sexist language, 
and he has struggled to 
win over female voters in 
recent months, according 
to several polls.

Iran
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Pompeo urges Europe 
to join US for imposing 
sanctions on Iran
US Secretary of State said that JCPOA has gone down in history 
and called on Europe to join US for imposition of sanctions 
against Iran.
Mike Pompeo on Tuesday claimed that Iran’s nuclear deal, 
JCPOA, has gone in the history and requested European 
countries and other states to join the United States for 
imposition of ‘Strong Sanctions’ against the Islamic Republic 
of Iran.
He showed reaction to the increase of Iran's enriched 
uranium reserves to 10 times more than that of authorized 
limit as set in JCPOA.
In his twitter account, Pompeo wrote, “According to reports, 
Iran's uranium reserves have reached more than 10 times the 
limits set in JCPOA. The three European countries and others 
must turn their eye to the fact that Iran’s nuclear deal has gone 
in the history and they should accompany US for imposition 

of strong and tough sanctions against Iran.Comprehensive 
dialogues and pressure is the only way forward.”
The International Atomic Energy Agency (IAEA), in 
its latest report to members of the Board of Governors 
last Friday, had confirmed that Iran's enriched uranium 
reserves had reached more than 10 times the limits set in 
the nuclear deal.
After withdrawing from JCPOA in May 2018, Washington 
has resorted to provocative and tense measures against 
Iran in line with the so-called "maximum pressure" policy.
In its reaction to this move, Islamic Republic of Iran put a year 
of "strategic patience" on the agenda and gave the parties 
to the nuclear deal, especially European countries, that 
promised to compensate for the withdrawal of the United 
States, to fulfill their obligations under the nuclear deal.
One year after the lack of fulfillment of Europe's promises 
under JCPOA, Iran’s Supreme National Security Council 
(SNSC) warned the parties in a statement on May 7, if 
European parties involved in the talk fail to fulfill their 
obligations in the field of oil and banking within 60 days, 
Islamic Republic of Iran will reduce its commitments under 

JCPOA.
The Islamic Republic of Iran 

has reduced its obligations under the nuclear deal in five 
steps. Iran's first step in reducing its obligations was to exceed 
300 kg limit of 3.67% enriched uranium reserves, lack of 
selling heavy water and a surplus of enriched uranium which 
was announced on May 7.

News



Ayatollah Amoli calls for preventing 
insult to any religion
 Iranian Shia Marja, Ayatollah Abdollah Javadi Amoli, has issued a message in reaction to 
Charlie Hebdo’s insulting cartoons, urging the officials of the Western countries to prevent 
further insult to any religion.“The only thing that keeps the world is wisdom,” he noted in 
a message on Tuesday. “If this wisdom is in place, then a major section of the world’s budget 
will not be spent on killing humans; take a look at arms factories that work 24/7 to create weapons for 
killing humans.”The point is that human beings are considering themselves as God and don’t request help from 
anywhere, he added.Those countries that desecrate the Prophet of the Quran should know that they are "sitting 
on a branch and cutting the roots," said the Marja, adding that prophets have come to guide the human beings 
towards wisdom.The world minus wisdom equals World War I and II or proxy wars, noted Ayatollah Javadi Amoli.

 Head of the Atomic Energy 
Organization of Iran (AEOI) 
Ali Akbar Salehi said that 
the largest ion therapy 
hospital in West Asia is 
under construction."We 
are currently building 
the National Ion Therapy 
Center in Alborz Province," 
said Salehi, adding, "It is the 
largest hospital in West Asia 
(Middle East), the sixth of its 
kind in the world."
"This center is unique in West 
Asia and is almost in its final 
stages, and we hope that 
in the middle of next year, 
we will be able to start the 
initial tests in this hospital," 
he noted."This hospital is for 
the treatment of incurable 
diseases, especially cancer," 
Salehi added.
He highlighted, "So far, 
the cost of the hospital's 
equipment has been around 
200 million euros."

CALL TO PRAYER TIME IN ISFAHAN

WEATHER

 ISFAHAN
NEWS

Morning call to prayer : 
05:22:13   
Noon call to prayer : 
13:00:08  
Evening call to prayer: 
19:33:38  

2 0000 Rials

AEOI chief:
Iran building largest 
ion therapy hospital in 
West Asia
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The past 30 years have seen remarkable strides 
forward in preventing or treating causes of 
infant deaths including premature births and 
pneumonia.
New mortality estimates published by the 
UN's children's fund Unicef, the World Health 
Organization and the World Bank Group found 
that 2019 saw the lowest number of global 
under-five deaths on record.
Last year around 5.2 million children died due 
to preventable illness, compared with 12.5 
million in 1990.But it warned that the pandemic 
risked undoing all this by cutting routine child 
and maternal health services.
A Unicef survey across 77 countries found 68 
per cent reported at least some disruption in 
child health checks and immunizations.
Henrietta Fore, Unicef executive director, 
said that children and mothers particularly in 
low- and middle-income countries were being 
denied access to healthcare as COVID-19 cases 
clog national infrastructure.
"The global community has come too far 
towards eliminating preventable child deaths 
to allow the pandemic to stop us in our tracks," 
she said, AFP reported.
"Without urgent investments to re-start 
disrupted health systems and services, millions 

of children under five, especially newborns, 
could die."
Neo-natal care in developing nations is 
relatively inexpensive and can profoundly 
affect child survival rates.
For example, women who receive care by 
professional midwives are 16 per cent less 
likely to lose their baby and 24 per cent less 
likely to experience pre-term birth, according 
to the WHO.
Modelling conducted earlier this year by Johns 
Hopkins University found that almost 6,000 
additional children could die every single day if 
COVID-19 healthcare disruptions continue in 
the medium term.
The survey found that seven countries had child 
mortality rates of more than 50 deaths in 1000 
live births last year.
In Afghanistan, where 1 in 17 children die 
before their fifth birthday, the ministry of health 
reported a "significant reduction" in visits to 
health facilities, Unicef said.
Much of the disruption may be down to 
fear of contracting COVID-19. But there are 
profound risks for mothers and babies avoiding 
healthcare facilities that have nothing to do 
with the coronavirus.
John Wilmoth, director of the Population 
Division of the UN Department of Economic 
and Social Affairs, said that the report showed 
that the world had made significant progress on 
reducing child mortality over the last 30 years.
"It also draws attention to the need to redress 
the vast inequities in a child's prospects for 
survival and good health," he said.

The latest NBC News-Marist survey finds 
Trump and Biden knotted at 48 percent among 
likely voters. When the polling data is expanded 
to include all registered voters, Trump leads 48 
to 47 percent.
Trump carried Florida by just over 1 point in 
2016 and the Sunshine State is a key piece to 
his reelection strategy. Biden’s lead in Florida 
in the RealClearPolitics average is now at 1.4 
points, down from his high of 8.4 points in late 
July.
Among Latino voters, Trump leads 50 percent 
to 46 percent, a marked shift from 2016, when 
Hillary Clinton outpaced Trump by more than 
25 points among Florida Latinos, The Hill 
reported.
However, Biden takes 49 percent support from 
seniors, compared to 48 percent for Trump. In 

2016, Trump carried older voters in Florida by 
17 points over Clinton.
Biden has double-digit leads among Black 
voters, women and independents. Trump leads 
by double-digits among men, white people and 
white people without a college degree.
The poll finds a majority of voters, 53 percent, 
say Trump is the better candidate to handle the 
economy. Biden leads 49 percent to 40 percent 
on dealing with the coronavirus, and he leads 
51 percent to 37 percent on the question of 
race relations.
Forty-eight percent of voters say Trump is the 
better leader on crime, compared to 45 percent 
for Biden.
Floridians are split on the recent racial unrest 
over the police shootings of George Floyd 
and Jacob Blake. Forty-four percent say 
they’re more concerned about police actions, 
compared to 43 percent who say they’re more 
concerned about the subsequent protests.
Forty-seven percent of Floridians approve of 
the job Trump is doing, compared to 48 percent 
who disapprove.

COVID19- Pandemic Threatens Lives of 
Millions of Children: UN

Trump, Biden Tied in New Florida Poll from 
NBC, Marist

Disruptions to health services due to the pandemic are 
putting millions of additional lives at risk worldwide, the 
United Nations said Wednesday, warning that COVID19- 
could reverse decades of progress in reducing child mortality.

US President Donald Trump and Democratic nominee Joe Biden 
are tied in Florida, with the president holding a narrow edge 
among Latino voters and Biden with a small advantage among 
seniors.

Forty-eight 
percent of voters 
say Trump 
is the better 
leader on crime, 
compared to 
45 percent for 
Biden.

The survey 
found that seven 
countries had 
child mortality 
rates of more 
than 50 deaths in 
1000 live births 
last year.

Trump will announce 
reduction in U.S. 
troops in Iraq 
President Donald Trump will 
announce a further drawdown of U.S. 
troops from Iraq on Wednesday, a 
senior administration official told 
reporters on Tuesday.
That announcement will be followed 
by another one in the coming days on 

a further reduction in U.S. forces in 
Afghanistan, the official said.
The decision comes as Trump, a 
Republican, faces blowback from 
a report that he allegedly made 
disparaging remarks about U.S. war 
dead.
Trump is trailing Democratic rival 
Joe Biden in polls ahead of the Nov. 3 
election. His announcement, and the 
timing of it, may be aimed at convincing 

voters that he is following through on 
promises to end what he has described 
as America’s endless wars.
The United States has around 5,200 
troops that were deployed in Iraq to 
fight the Islamic State militant group.
A U.S. official, speaking on condition 
of anonymity, said last month that the 
United States was expected to reduce 
the number of its troops in Iraq by 
about a third in the coming months.

If Biden wins, JCPOA 
will probably be 
renewed; U.S expert
"According to the UN and other JCPOA 
members, U.S does not have that right 
to activate snapback but the United 
States continues to insist on that right," 
an American scholar whose specialty is 
the Middle East told ILNA.
William Beeman said in an exclusive 
interview with ILNA news agency 
said that it is the philosophy of the 
Trump administration to press for 
illegal action and then be pulled back by 
the courts. In this case, however, there 
is no court that could restrict American 
illegal action.
Referring to the unsuccessful US 
attempt to extend the arms embargo 
on Tehran, he confirmed "Right now 

it looks like this will fail. But the United 
States keeps pressing for the extension 
and has a theory that the entire Security 
Council would have to vote against the 
extension for it to be canceled. We will 
see. The United States' theories about 
how the United Nations works have 
been wrong in the past."
The professor of anthropology at the 
University of Minnesota added "I hope 
that Joe Biden wins the presidency, 
and we return to sane relations with 
Iran. I hope U.S. Iranian relations will 
be normalized in my lifetime, but that 
just hopes on my part."
"If Joe Biden wins, JCPOA will probably 
be renewed or continued in some form. 
But there may be renegotiations with 
Iran on some points. For one thing, 
Iran would have to reduce uranium 
enrichment to within the parameters 
of the JCPOA. All of this is symbolic, of 

course, because Iran is still operating 
legally within the framework of the 
Nuclear Non-Proliferation Treaty 
(NPT), which is a real treaty. The JCPOA 
is an "agreement.""
Answering to question about the 
winner of the U.S presidential election, 
Beeman said "American elections are 
really not predictable. Many Americans 
don't like Trump, but will vote for him 
anyway. He could win re-election 
despite the fact that the polls show him 
losing now."
"We now know that Trump never 
admits that he ever makes any 
mistakes, and he never apologizes. 
His general strategy is to double down 
on any criticism, so we can be afraid 
that he might try to launch military 
action against Iran in October before 
the election. Iran should be prepared 
for this," the U.S analyst worried.



سرپرست وزارت صنعت: قیمت های بازاری خودروها غیرواقعی است
سرپرســت وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت: قیمت های بازاری خودروها غیرواقعی است و تفاوت قیمت 

کارخانه ای و بازاری خودروها نباید این قدر زیاد باشد.
جعفر سرقینی  در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران افزود: گرانی خودرو در بازار، بیشتر یک امر روانی 

است و مردم دوست دارند پول های در دست خود را تبدیل به کالا کنند.
به گفته وی، تولید روزانه دو خودروساز بزرگ کشور سه هزار و ۶۰۰ دستگاه است که نسبت به مدت مشابه پارسال 

رشد ۲۵ درصدی دارد
سرقینی ادامه داد: تحویل ایران خودرو و سایپا در این مدت در همسنجی با پارسال رشد سه درصدی داشته و از ابتدای 

امسال تاکنون بیش از ۳۴۲ هزار دستگاه خودرو بابت تعهدات قبلی و جاری شان خودرو تحویل مردم داده اند.
وی با بیان اینکه همچون گذشته خودروسازان تعهدات معوق نگران کننده ندارند و آمار تعهدات کاهش چشمگیری یافته است، اضافه کرد: 

امروز به طور نمونه تعهدات ایران خودرو به کمتر از ۴۰ هزار دستگاه رسیده و بی تردید با این روند تولید، همه تقاضاها را پاسخگو خواهیم بود.
سرپرست وزارت صنعت خاطرنشان کرد:  برای رسیدن مردم به خودروی مورد نیازشان نیز دستور داده شده تا برنامه ثبت نام خودرو به طور مداوم  

و با برنامه های بیشتر ادامه یابد.

عرضه دوباره کره در بازار با افزایش دو  برابری قیمت
رئیس اتحادیه سوپرمارکت ها با اشاره به کمبود روغن جامد در بازار، گفت: قیمت کره پس از یک هفته عدم 

عرضه، از دو روز گذشته حدود ۹۰ درصد افرایش یافته است.
سعید درخشانی در خصوص کمبود روغن جامد در بازار، اظهار داشت: این قلم کالا در بازار کم بوده و مردم نیز 

سراغ آن را می  گیرند ولی کمبود وجود دارد.
وی در پاسخ به دلیل این کمبود گفت: دلیلش را باید از تولید کننده پرسید، زیرا خریدار وجود دارد ولی اینکه 

چرا نیست به تولید کننده مربوط می شود. رئیس اتحادیه سوپر مارکت ها و مواد پروتئینی  با اشاره به گرانی کره در 
روزهای اخیر نیز خاطر نشان کرد: حدود یک هفته بود که تولید کننده، کره را در بازار عرضه نکرد و از دو روز گذشته 

که عرضه آن شروع شده، قیمت حدودا دو برابر شده است. درخشانی ادامه داد: قیمت کره 1۰۰ گرمی از ۴۵۰۰ تومان به 8 هزار 
تومان و کره ۵۰ گرمی از ۲۳۰۰ تومن به ۴1۰۰ تومان افزایش یافته است و اینکه مجوزی برای افزایش قیمت گرفته شده یا خیر نیز اطلاعاتی ندارم 
ولی به هر حال این گرانی ها وجود دارد. وی در پایان به افزایش قیمت تخم مرغ در این روزها نیز اشاره کرد و گفت: تخم مرغ نیز در حال حاضر شانه ای 
۲۹ الی ۳۰ هزار تومان و حتی تا ۳۲ هزار تومان نیز به فروش می رسد. البته فروشنده به هر قیمتی که بخرد با هزار تا دو هزار تومان گران تر می فروشد.

بنابراین در همه این اقلام تولیدکننده قیمت را افزایش داده که فروشنده نیز مجبور به گران فروختن است.

باشگاه خبرنگاران جوان
گـــزارش
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 واقعیت آن است 
که بخش عمده ای 

از شرکت های 
هواپیمایی هنوز 

بدهی های دفاتر را 
پرداخت نکرده اند 
و بخش عمده ای از 

این بدهی ها پول های 
مردم است، افزود: 

تاکنون بخش 
عمده ای از این مبالغ 

به مشتریان باز 
گردانده نشده است
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رئیس سازمان برنامه و بودجه 
کشور:

پرداخت پاداش 
بازنشستگان آغاز شد

نوبخت گفــت: قول دادیــم قبل از 
فرارســیدن مهر پرداخــت پاداش 
بازنشستگان را آغاز کنیم که این امر 
از ابتدای این هفته با پرداخت ۵ هزار 
و ۷۰۰ میلیارد تومان آغاز شده است.

محمدباقر نوبخت، رئیس ســازمان 
برنامه  و بودجه کشور در ارتباط زنده 
صفحه شخصی خود در اینستاگرام 
در تشریح اقدامات ســازمان برنامه 
و بودجه کشــور برای کادر درمان و 
فرهنگیان اظهار کرد: سازمان برنامه 
و بودجه کشور طبق قانون ۳۴ و ۳۵ 
برنامه و بودجه موظف است عملکرد 
دســتگاه هایی که از دولــت بودجه 
دریافت می کنند را بررســی کند و 
همین کار را در تمامی نهاد ها از جمله 
بهداشت و درمان انجام داد.  وی بیان 
کرد: ابتدا شکایات فرهنگیان درباره 
طرح رتبه بندی معلمان را شنیدم. 
در جلســات مختلفی  این موضوع 
را بررســی کردیم و بــه این نتیجه 
رسیدیم که شــکایات آن ها درست 
است و خوشبختانه مشکلات آن ها 
برطرف شده است.  این مقام مسئول 
گفت: پس از فرهنگیان، بازنشستگان 
را دعوت به حل مشــکلات کردیم 
و بــا نماینــدگان آن ها به بررســی 
 قوانین متناســب ســازی حقوق ها 

پرداختیم. 

ایسنا
خـــبـــر
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حرمت الله رفیعی رییس 
انجمــن صنفــی دفاتــر 
خدمات مســافرت هوایی 
و جهانگردی ایران  با بیان 
اینکه ایــن چهارمین بار 
است که شرکت هواپیمایی 
ترکیش ایر آغاز پروازهای 
ترکیــه را لغو )کنســل( می کند، گفت: 
متاسفانه این شرکت در دفعات قبل هم 
با باز کردن ســامانه فروش بلیت ها باعث 
وارد شدن خسارت های بسیار زیادی به 
مسافران شد و هنوز هم بخش عمده ای 
از بدهی های خود را به دفاتر هواپیمایی و 

مسافران واریز نکرده است.
رییس انجمــن صنفی دفاتــر خدمات 
مسافرت هوایی و جهانگردی ایران با بیان 
اینکه واقعیت آن است که بخش عمده ای 
از شرکت های هواپیمایی هنوز بدهی های 
دفاتر را پرداخت نکرده اند و بخش عمده ای 
از این بدهی ها پول های مردم است، افزود: 
تاکنون بخش عمــده ای از این مبالغ به 

مشتریان باز گردانده نشده است.

  ترکیش ایر بــرای چهارمین بار 
پرواز های خود را به ایران لغو می کند

رفیعی تصریح کرد: شــرکت هواپیمایی 
ترکیش ایر بارها اعلام کرده که پرواز های 
خود را آغاز خواهد کرد، اما هر بار به دلایل 
مختلفی پروازهایش را به تعویق می اندازد 
که همین امر موجب مشــکلات بسیار 

زیادی برای مسافران می شود.
رییس انجمــن صنفی دفاتــر خدمات 
مسافرت هوایی و جهانگردی ایران با بیان 
اینکه بسیاری از مسافران به دلایل کاری و 
یا دیدار اعضای خانواده خود بلافاصله بعد از 
باز شدن سیستم های فروش اقدام به خرید 
بلیت می کنند، اظهار کرد: متاسفانه این 
شرکت هواپیمایی چند روز مانده به پرواز، 
سفر های خود را لغو می کند و این در حالی 
است که مبالغ بلیت ها را به این زودی ها باز 

نمی گرداند.

  شرکت های هواپیمایی خارجی 
دست در جیب مســافران ایرانی 

می کنند
رفیعی با اشاره به اینکه این برای چندمین 
بار است که یک شرکت هواپیمایی خارجی 
دســت در جیب مردم می کند افزود: این 
مبالغ پول های مردم و منابع مالی کشور 
اســت و این شــرکت هواپیمایی سعی 
می کند منابع مالی خــود را از این طریق 

جبران کند.
رییس انجمــن صنفی دفاتــر خدمات 
مسافرت هوایی و جهانگردی ایران توضیح 
داد: بسیاری از ایرلاین های داخلی هنوز 

پرواز های خــود را به این کشــور انجام 
نداده اند، اما این شــرکت ها به راحتی با 
بازکردن سامانه، پول های مردم را به جیب 
خود می زنند. او با اشاره به اینکه هم اکنون 
بســیاری از ایرلاین های خارجی مانند 
امارات و قطر پرواز های خود را برای ایران 
آغاز کرده اند، افزود: متاسفانه این شرکت 
هواپیمایی به نظرمی رسد که هیچ تمایلی 
برای برقراری پرواز های خود به ایران ندارد 
و بخش عمده ای از پول های مســافران را 
هم باز نمی گرداند. رفیعــی توضیح داد: 
در این زمینه سازمان هواپیمایی و سایر 
دســتگاه های هوایی، تذکری هم به این 
شــرکت ها نمی دهند و ایــن خود باعث 

تشدید اقدامات این شرکت ها می شود.
رییس انجمــن صنفی دفاتــر خدمات 
مسافرت هوایی و جهانگردی ایران با اشاره 
به اینکه از ابتدای تابستان این چهارمین 
بار اســت که ترکیش ایر سیستم ها را باز 
می کند و شــروع به فــروش بلیت های 
خود می کند افزود: این شــرکت با اعلام 
این وضعیت که بــه زودی پرواز ها برقرار 
می شود مســافران را جذب می کند، اما 
با این وجود باز هم انجمن شــرکت های 
هواپیمایی تذکر های لازم را می دهد که 
ممکن اســت این بار هم پرواز ها به عقب 
بیفتد و مسافران دست نگه دارند. به گفته 
این مقام مسئول این اقدامات نشان دهنده 
آن اســت که نمی توان به راحتی به این 

شرکت هواپیمایی اطمینان کرد.

  ایران تمایل دارد مرز های هوایی 
خود را باز کند، اما به چه قیمتی

او با اشاره به اینکه کشور ایران تمایل دارد 
که مرز های هوایی خود را برای پرواز های 
خارجی باز کند، افزود: باید هرچه سریعتر 
مراودات با کشور های مختلف برقرار شود 
چرا که در این شــرایط کرونایی آسیب 
بسیار زیادی به شــرکت های هواپیمایی 
وارد شــده و ما هم برای جبران بخشی از 
این خسارت ها نیاز داریم که این پرواز ها 

را برقرار کنیم.
رفیعی با بیان اینکه در این شرایط یکی از 
شرکت های هواپیمایی خارجی با انجام 
پرواز هــای خارجی در ایــران یکه تازی 
می کند و با هر قیمتــی که تمایل دارد به 
دلیل نیاز مســافران بلیت های خود را به 
فروش می رساند افزود: باید در این زمینه 

نظارت ها و رایزنی ها با سایر شرکت های 
هواپیمایی با دقت بسیار بیشتری صورت 
گیرد. رییس انجمن صنفی دفاتر خدمات 
مسافرت هوایی و جهانگردی ایران تصریح 
کرد: ایران هم تمایل دارد که این پرواز ها 
را برقرار کند، امــا زمانی که مجوزی داده 
می شود باید التزام هایی هم در این زمینه 

برای دریافت خسارت فراهم شود.

  ســهم زیادی از اقتصاد ایران را 
شــرکت های هواپیمایی خارجی 

دریافت می کنند
رفیعی با اشاره به اینکه زمانی که به یک 
شرکت هواپیمایی مجوز داده می شود باید 
امتیاز هایی هم از آن شرکت هواپیمایی 
دریافت کرد، گفت: با انجــام این پرواز ها 
ســهم زیادی از اقتصــاد ایــران را این 

شرکت های هواپیمایی خارجی دریافت 
می کند، اما در این شرایط نه تنها ایران از 
این شرکت ها امتیازی دریافت نمی کند 
بلکه هیچ التزامی هم از این شــرکت ها 
دریافت نمی کنــد. او ادامــه داد: چرا که 
ممکن است به هر دلیلی پرواز شرکت های 
هواپیمایــی به آســمان ایــران تعلیق 
شــود، بنابراین باید حتماً در این شرایط 
خسارت دریافت شــود و این در صورتی 
 است که الزاماتی از این شرکت ها دریافت

 شود.
رفیعی بیان کرد: متاســفانه شرکت های 
هواپیمایی خارجــی در این زمینه بدون 
هیچ اعلام قبلی پرواز را به تعلیق می اندازند 
و چنین اقداماتی باعث ایجاد مشــکلات 
بسیار زیادی برای مســافران و در نتیجه 

دفاتر خدمات مسافرتی می شود.

شرکتهایهواپیماییخارجیباقیمتهاینجومییکهتازیمیکنند

دست ایرلاین های خارجی در جیب مسافران ایرانی
ایرلاین هــای خارجی بــا قیمت هــای نجومی پس 
از چهارمین بــار لغو پروازهای ترکیــش ایر به مقصد 

استانبول، در کشور یکه تازی می کنند.
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دوچرخههایاشتراکییکاستارتآپتازهکار
توسعه دوچرخه ســواری اشــتراکی در نقاط مختلف جهان، یکی از بهترین راه های مقابله با 
آلودگی های زیست محیطی به شمار می آید که این روزها مورد توجه بسیاری قرار گرفته است. 
به گزارش وب ســایت ای یو – استارت آپس، ارائه خدمات با تنوع بیشــتر، می تواند شما را در 
کسب و کارتان موفق تر کند و یک استارت آپ انگلیسی به نام HumanForest توانسته با 

به دست آوردن یک سرمایه 2میلیون یورویی، گامی بلند برای توسعه کارش بردارد. این سرمایه 
از طریق چند شرکت ارائه خدمات مسافری و در راس آن استارت آپ اسپانیایی Cabify که یک 

شرکت اشتراک گذاری خودرو محسوب می شود، به دست آمده است. HumanForest که در  ماه 
ژوئیه گذشته تاسیس شده است، برای تبلیغ کار خود، 20دقیقه در روز، سفر رایگان با دوچرخه به کاربرانش هدیه 

می دهد. دوچرخه های اشتراکی این استارت آپ، همگی برقی هســتند و تاکنون طبق آمار ارائه شده توسط شرکت، بیش از 
14هزار کاربر، 42هزار سفر با دوچرخه های اشتراکی HumanForest انجام داده اند. نکته جالب درخصوص این استارت آپ 
این است که آنها این تعداد مشتری را نه از راه تبلیغات معمولی، بلکه به روش مولکولی پیدا کرده اند؛ یعنی هر کسی از این اپ 

استفاده کرده، خدمات آن را به افراد دیگر نیز معرفی کرده است.

ارتباط غیرکلامی بخش 
کلیدی ای از اثربخشی شما 

به عنوان مدیر است. از بابت 
زبان بدن، مدیران اثربخش 

دو نوع سیگنال می فرستند 
که هر دو خیلی مهم اند، اما هر 
کدام شان تحت شرایط خاصی 

پراهمیت ترند

،،
چطور

یادداشـــت
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زبــان بــدن یــک ارتباط 
غیرکلامی اســت که ما به 
صورت خودآگاه یا ناخودآگاه 
از آن استفاده می کنیم. این 
ارتباط غیرکلامی شــامل 
ارســال و دریافت سیگنال 
های بدون کلام می شــود. 
گفته می شود که ارتباطات خوب پایه و 
اســاس رابطه های موفق است، بنابراین 
توانایی شناخت و استفاده درست از رابطه 
ی غیرکلامی یــا همان زبان بــدن ابزار 
قدرتمندی است که به شما این امکان را 
می دهد که منظور واقعی تــان را به فرد 
مقابل برسانید و تعامل با دیگران را به یک 
تجربه ی آسان و لذت بخش تبدیل کنید.

یک مشــاوره علوم رفتــاری و زبان بدن 
با تشــریح باید و نبایدهای »زبان بدن« 
گفت:یافته های بالینی روانشناسی نشان 
می دهد که 5 برابر توجه و ادراک دیگران 
به لحن و حرکات شماست و این مقوله از 

آنچه که واقعاً بیان می کنید موثرتر است.
با اشاره به اینکه بخشی از ناکامی مدیران 
در کســب و کار و ضعف آنهــا در ارتباط 
گیری با کارمندان به دلیل کم توجهی این 
افراد به زبان بدن است، اظهار داشت:اگر 
چه بسیاری از مدیران و صاحبان صنایع 
موفقیت در تجارت را تنها محدود به فن 
بیان و نحوه معرفــی محصول و خدمات 
خود می دانند اما تحقیقات نشان می دهد 
که ســیگنال های زبان بدن اثرگذارتر از 

شیوایی در گفتار است.
وی با اشاره به اینکه تسلط در کلام فقط 
30 درصد در متقاعد سازی اثر گذار است، 
افزود:50 درصد ارتبــاط گیری از طریق 
زبان بدن و سیگنال های غیر کلامی انجام 

می شــود و شــاید بی توجهی به همین 
موضوع دلیل ناکامی مدیران خوش سخن 
در تعامل با کارمندان و طرف های تجاری 

آنها است.
نویسنده کتاب زبان بدن در مذاکره ادامه 
داد:نشســتن به صورت دست به سینه یا 
گذاشتن دست ها روی پا، گذاشتن دست ها 
داخل جیب، قوز کــردن و اخمو بودن با 
وجود قدرت بیان، همراه با حرکات اشتباه 
کل بدن باعث ایجاد واکنــش منفی در 
دیگران نسبت به شما می شود و حتی شما 

را فردی متظاهر نشان می دهد.
این کارشناس زبان بدن گفت:یافته های 
بالینی روانشناسی نشان می دهد که 5 برابر 
توجه و ادراک دیگران به لحن و حرکات 
شماست و این مقوله از آنچه که واقعاً بیان 

می کنید موثرتر است.
وی با بیان اینکه مدیران و بازرگانان برای 
موفقیــت در تجارت باید بــا اصول زبان 
بدن بین الملل آشنا شوند، افزود:برخی از 
حرکات ممکن است در یک فرهنگ هنجار 
و پسندیده باشد ولی همان رفتار ممکن 
است در تعدادی دیگر از کشورها ناهنجار 
و ناپسند قلمداد شود به همین دلیل لازم 
است تا این گروه از مدیران با این بایدها و 

نبایدها بیشتر آشنا شوند.
مشاوره علوم رفتاری و زبان بدن با بیان این 
مطلب خاطرنشان کرد:برای ایجاد آشنایی 
و ارتباط با دیگران باید آرام و راحت باشید، 
آزاد گذاشــتن دســت ها و آرام نشستن 
یا ایستادن به صورت دوســتانه از جمله 
عواملی اســت که می تواند در ایجاد یک 

ارتباط موثر مفید باشد.

   زبان بدن به چه کار مدیران می آید؟
روابط کاری، همه اش در نحوه برقرار کردن 
ارتباط خلاصه می شــود. این را که همه 
می دانستند. برای آماده شدن جهت حضور 
در جلسه ای مهم » مثل جلسه با کارمندان، 
رئیس یا مشتریان« تمرکز آدم روی این 
است که چه چیزهایی بگوید، روی کجاها 
مانور بدهد و با تمرین کردن مجموعه  این 
کارها، تلاش کند تا حــرف خودش را در 
گوشت و پوست مخاطب فرو کند و خود را 

معتبر و قانع کننده جلوه بدهد.

اما آیا می دانســتید، همزمــان که دارید 
صحبــت می کنید، مخاطب تــان هم به 
صورت نیمه خودآگاه دارد اعتبار و اعتماد 
به نفس، دوســت داشــتنی بودن و قابل 
اطمینان بودن تــان را ارزیابی می کند؟ 
این را در نظر داشته باشید که چیزی که بر 
زبان می آورید، فقط بخشی از این ارزیابی 

را پرُ می کند.
خبر دارید که میزان اســتفاده تان از فضا، 
ژست ها، طرز ایســتادن، حالات صورت 
و ارتباط چشــم قادرند بــر روی پیامی 
که می خواهید بفرســتید تأثیر بگذارند، 
تقویتــش کننــد، تضعیفــش کنند یا 

تحریفش کنند؟
آن آقایی کــه در کنفرانــس نیویورک 
ســخنرانی می کرد حواســش نبود که 
ژستش با کلامش دو تا چیز ضد و نقیض 

دارند می گویند.
همین دو سیگنال غیرهمگون است که 
خیلــی از مدیرها در برخــورد با اعضای 
تیم هایشان استفاده می کنند و آنها را به 

اشتباه می اندازند.
وقتــی ســیگنال های غیرکلامــی بــا 
ســیگنال های کلامی تان تضاد داشــته 
باشند، در واقع دارید پیام های قر و قاطی 
به طرف مقابلتان می فرســتید. درست 
مثل مثل موقعی که دارید داوطلب بودنِ 
خودتان را اعلام می کنید، اما در و دیوار را 
نگاه می کنید و ارتباط چشمی با مخاطب 
را از دســت می دهید، یا موقعی که راجع 

به آینده  تضمینی فــلان پروژه صحبت 
می کنید، اما وزن تان را انداخته باشــید 
روی پاشــنه  کفش و کج و کُلاج ایستاده 
باشــید  موقعی که می گویید آغوش من 
برای سؤالات شــما باز است، دستان تان 
را ضربدری ببندید و با پوزیشنی دفاعی 

روبه روی مخاطبان بایستید(.
اگــر آدم ها مجبور باشــند از بین چیزی 
که با کلام انتقال می دهید و چیزی که با 
قیافه تان نشان می دهید، یکی را انتخاب 
کنند احتمالا قیــد کلام را خواهند زد و 
به جایش چیــزی را کــه می بینند، باور 

می کنند.

اما چرا آن بنده خدا این ژســت اشــتباه 
را گرفت؟ مگر نمی خواســت از او سؤال 
بپرســند؟ اینجوری ایســتادن برایش 

راحت تر بود؟ سردش شده بود؟
نمی دانم، من از او نپرسیدم، چون خیلی 
چیز مهمی نبــود، هیچ وقــت هم مهم 
نیست. اما در هر حالت، ارتباط غیرکلامی 

حرف های زیادی دارد!
در ارتباط غیرکلامی داســتان از این قرار 
نیست که فرستنده چطور احساس به اضافه 
 می کند چه چیزی مهم است؛ ماجرا این 
است که مشاهده کننده چطور درمی یابد 

که فرستنده چه احساسی دارد.
اگر در راهرو از کنــار یکی از همکاران تان 
بگذرید و باهاش ارتباط چشــمی برقرار 
نکنید، ممکن اســت پیش خودش فکر 
کند از گزارشی که نیم ساعت پیش بهتان 
ارائه داده شاکی هستید و به همین دلیل از 

دستش ناراحتید.
شاید هم از زور خستگی دولا دولا راه بروید، 
اما بچه های تیم تان فکر  کنند که علاقه تان 
را به خودِ کار از دست داده اید. اگر با قیافه ای 
اخمو داخل جلسه  ایده پردازی بنشینید، 
احتمالا بقیه گمان می کنند که با ایده های 
مطرح شــده حال نکردید  هر کسی هم 
که هر ایده  دیگری داشته باشد، قورتش 

می دهد و بلند می شود می رود.
در واقع اگر هرگونه ادا و اطواری در بیاورید 

که حاکی از خشــم، کج خُلقی یا نادیده 
گرفتن دیگران باشد، افراد هم ایده هایشان 
را برای خودشــان نگه می دارند و دنبال 
راهی می گردند تا خیلی سریع از سر و کله 

زدن با شما فرار کنند.
نکته  جالبی هم دربــاره  مغز وجود دارد، 
بدین ترتیب که مغز انســان به پیام های 
منفی بیشــتر توجه می کند تا پیام های 
مثبت. یعنی اگر عُنُق باشید و پاچه بگیرید، 
آدم ها به صورت ناخودآگاه نسبت به این 
رفتارتان واکنش نشان می  دهند تا نسبت 

به رفتارهای خوبتان.

   تعریف زبان بدن
زبان بدن یعنی مدیریت زمان، فضا، ظاهر، 
هیبت، ژست، لمس، حالت، ارتباط چشمی 
و ریتم کلامی. به همیــن جهت، ارتباط 
غیرکلامی بخش کلیدی ای از اثربخشی 
شما به عنوان مدیر اســت. از بابت زبان 
بدن، مدیران اثربخش دو نوع ســیگنال 
می فرســتند که هر دو خیلــی مهم اند، 
اما هر کدام شــان تحت شــرایط خاصی 

پراهمیت ترند. 
برای مثــال، آدم هــای قدرتمند طوری 
می نشینند، می ایســتند، راه می روند و 
ژســت می گیرند که هر کس ببیندشان 
اینها را معادل اعتماد به نفس، صلاحیت و 

جایگاه داشتن، قلمداد کند. 

چرا یادگیری زبان بدن برای مدیرها اهمیت دارد؟ 

بدنهاحرفمیزنند!
یافته های روانشناسان نشان داد که مدیران و بازرگانان برای 
موفقیت در تجارت باید با اصول زبان بدن و بایدها و نبایدهای 

آن آشنا باشند.
زبان بدن یکی از ملزوماتی است که فرد برای رسیدن به مقصود 
باید با آن آشنایی داشته باشد . بایدها و نبایدهایی برای زبان 
بدن وجود دارد که اگر آنها را بشناســید راحت تر می توانید 
مقصود خود را به دیگران بیان کنید و در رسیدن به هدفتان 

موفق تر هستید.

در ارتباط غیرکلامی 
داستان از این قرار 

نیست که فرستنده 
چطور احساس به اضافه 
 می کند چه چیزی مهم 
است؛ ماجرا این است 

که مشاهده کننده 
چطور درمی یابد که 

فرستنده چه احساسی 
دارد

 فراز و فرود
 بازار بورس

عضو شورای عالی بورس با تاکید بر 
اینکه باید از مردم و سهامدار خرد 
حمایت کنیم گفــت: حمایت باید 
موثر باشــد و اینکه یک سهامدار 
حقوقی از سهمی حمایت کند و آن 
را به حقوقی دیگر بفروشد، حمایت 

موثر نیست.
آقای شــاهین چراغی با حضور در 
برنامه گفت و گوی ویژه خبری سه 
شنبه شب شبکه دو ســیما افزود: 
عمده سهام در بازار بورس، شاخص 
ساز و متعلق به شرکت های بزرگ و 
حاکمیتی است و در بازار های مثبت 

تاثیر بسیار بالایی در شاخص دارد.
وی گفــت: این ســهام ها در زمان 
کاهش، اثر عکس می گذارد و عمده 
آن ها در زیر مجموعه نهاد ها و یا در 
اختیار وزارتخانه های مختلف است.

عضو شورای عالی بورس با اشاره به 
اینکه وضع فعلی بورس را پیش بینی 
می کردیم و در شورای عالی بورس 
هم در این باره بحث می شد، ادامه 
داد: وزیر امور اقتصادی و دارایی هم 
پیگیر بودند که وزارتخانه ها و نهادها، 
ظرفیت شناور ســازی سهام را بالا 
ببرند. آقای چراغی با بیان اینکه در 
ساختار اقتصاد ما وضعی وجود دارد 
که نهاد ها و صندوق ها و بسیاری از 
شرکت های سرمایه گذاری، بحث 
شناور ســازی را جدی نمی گیرند 
افزود: از این افزایش قیمت سهام، 
می شد اســتفاده کرد و سهام ها را 
در موقع خودش عرضه کــرد و از 
منابع نقدینگی برای ایجاد طرح های 

توسعه ای استفاده می شد.
وی تصریح کرد: متاسفانه مدیران 
شرکت های ما در زمانی که قیمت 
ســهام رو به بــالا اســت تصمیم 
نمی گیرند، زیرا می ترسند با فروش 
ســهام، مورد مواخذه سازمان های 
بازرسی و نظارتی قرار گیرند و این 
موضوع موجب می شــود با ضریب 

فزاینده ای، قیمت ها بالا برود.
عضو شورای عالی بورس گفت: به 
قوانین و مقرراتی نیاز داریم که الزام 
کند و اختیــار عرضه های بعدی را 
از ســهامدار عمده تا میزان مصوب 

بگیرد.
وی افزود: حقوقی ها در این چند روز 
از بورس، واقعــاً حمایت کردند و از 
این به بعد هم حمایت خواهند کرد.

آقای چراغی اضافــه کرد: حمایت 
باید موثر باشد و اینکه یک سهامدار 
حقوقی از سهمی حمایت کند و آن 
را به حقوقی دیگر بفروشد، حمایت 
موثر نیســت بلکه بایــد از مردم و 
ســهامدار خرد حمایت کنیم و در 
این زمینه پیشنهاداتی هم دادیم و 
در شــورای تخصصی شورای عالی 
بورس بحث شد که حمایت ما باید از 
سهامدار خرد باشد نه اینکه حمایت 
کنیم که حقوقی که در سود است و 
قیمت سهامش چند برابر افزایش 
داشته است سهام خود را بفروشد و 
عملاً منابع را به خودش جذب کند.

وی با اشاره به اینکه در بازار سرمایه، 
خلاء اطلاعاتی داریــم، افزود: بازار 
سرمایه، بزرگ شده است بنابراین 
به قوانیــن و مقررات متناســب با 
بازار جدید نیاز داریــم و مردم باید 
از سود های آینده شرکت ها مطلع 
شوند و نیازمند این اطلاعات هستند. 
عضو شــورای عالی بورس و اوراق 
بهادار هم با حضــور در این برنامه 
گفت: تلاش های زیــادی از جانب 
سازمان بورس و وزارت اقتصاد انجام 
شد برای اینکه میزان سهام شناور 
آزاد افزایش یابد یعنی یک سهامدار 
راهبردی، بخشی از سهام خود را در 

بازار عرضه کند.

خبرگزاری صدا و سیما
تحلیــل بورس

ISFAHAN
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۴0 درصد  استارت آپ ها با شیوع کرونا ورشکسته شدند؛

اقتصاد دیجیتال قربانی بروکراسی اداری

اقتصاد دیجیتال به عنوان یک حوزه پذیرفته شده در تمام 
کشورهای توسعه یافته ناجی اقتصادهای بزرگ دنیا از ژاپن 
و چین گرفته تا آلمان و کانادا شده است اما در ایران دولت 
همچنان برای توسعه زیرساخت های اقتصاد دیجیتال یا در انتظار تحولات خارجی 
بیرون ار مرزهای کشور است و یا بهانه کمبود بودجه را به عنوان مهمترین دلیل 

عنوان می کند.

اقتصاد دیجیتال از مهمترین عوامل رشد و توسعه  یک کشور در بخش اقتصادی و بازرگانی 
است که در سال های اخیر این بخش مهم اقتصادی به دلیل استقبال فراوان مردم از یک طرف 
و ارزان تمام شدن برای مصرف کننده مورد توجه دولت ها در کشورهای مختلف جهان قرار 

گرفته است.
سفر پیش بینی نشده ویروس کرونا به تمام کشــورهای جهان موجب شد تا اهمیت وجود 
موضوع اقتصاد دیجیتال در نقاط مختلف دنیا دو چندان شود به عنوان نمونه باید از افزایش 
خرید کالا از استارت آپ آمازون در 5 قاره جهان یاد کرد تا جایی صعود میزان خرید کالا از این 
استارت آپ بزرگ موجب شد تا میزان استخدام نیروی انسانی در آمازون همزمان با شیوع 

گسترده ویروس کرونا چند برابر شود.

در ایران وقتــی کرونا وارد شــد بعضی از مســئولان تازه متوجه شــدند که 
زیرساخت های لازم برای توسعه اقتصاد دیجیتال در کشور مهیا نیست تا جایی 
که  وزیر ارتباطات از اقتصاد ۶ درصدی کسب وکارهای دیجیتال در کشور یاد کرد 

موضوعی که منتقدان بسیاری را به واکنش واداشت.
 دولت تدبیر و امید که روزی با شعار توسعه اقتصادی در بخش دیجیتال گام در امور 
اجرایی کشور گذاشت در شرایط کنونی حتی نمی تواند از ایجاد زیرساخت مناسب 

برای فعالان تجاری در بازار دفاع کند.
شیوع کرونا در ۶ ماه گذشته بسیاری از کسب و کارهای سنتی را با ورشکستگی و 
یا تولید به اندازه نصف ظرفیت واقعی روبرو کرد که وقوع این اتفاق بیکاری و رکود 

سنگین را در اقتصاد کشور رقم زد.
سوال مهمی که ذهن بسیاری از فعالان حوزه اقتصاد دیجیتال را مشغول کرده است 
مربوط به عملکرد دولت و وزارت ارتباطات برای عبرت گرفتن از شــیوع ویروس 
کروناست. در حقیقت اگر زیرساخت لازم برای حضور کسب و کارهای سنتی در 
بازار دیجیتال وجود داشت آیا در شرایط کنونی شاهد کاهش میزان رکود اقتصادی 

و بیکاری جوانان نبودیم؟
اقتصاد دیجیتال به عنوان یک حوزه پذیرفته شــده در تمام کشورهای توسعه یافته ناجی 
اقتصادهای بزرگ دنیا از ژاپن و چین گرفته تا آلمان و کانادا شــده است اما در ایران دولت 
همچنان برای توسعه زیرساخت های اقتصاد دیجیتال یا در انتظار تحولات خارجی بیرون 

ار مرزهای کشور است و یا بهانه کمبود بودجه را به عنوان مهمترین دلیل عنوان می کند.
به راستی چرا اقتصاد دیجیتال همچنان ۶ درصد از حجم تبادلات اقتصادی کشور را تشکیل 
می دهد؟ شــاید کارشناســان و فعالان حوزه دیجیتال مارکتینگ بتوانند برای این سوال 
جواب های مشخصی را ارائه کنند اما به طور قطع توسعه زیرساخت اقتصاد دیجیتال همچنان 

با مشکلات متعددی روبروست.

  نمره مردودی دولت در فرهنگ سازی و توسعه اقتصاد دیجیتال
سید داود موسوی که از کارشناسان برجسته حوزه اقتصاد دیجیتال کشور است و موسس 
پشتیبان ورد پرس است با اشاره به اینکه زیرساخت های ضعیف موجب شده است تا شاهد 
قطعی و کندی اینترنت در زمان پیک مصرف حتی در ایام شیوع ویروس کرونا باشیم، گفت: 
در 3 سال گذشته نسبت به سالهای قبل تر اقدامات وزارت ارتباطات در حوزه توسعه زیرساخت 

برای گسترش اقتصاد دیجیتال تا حدودی مناسب بوده اما در شرایطی که ویروس کرونا به 
کشور وارد شد ضعف  توسعه زیرساخت های دیجیتال به چشم آمد به طوری که خسارت های 

اقتصادی فراوانی را به صاحبان کسب و کارهای سنتی و دیجیتال وارد کرد.
وی با انتقاد از عملکرد دولت در موضوع آموزش صاحبان مشاغل سنتی در حوزه دیجیتال 
تصریح کرد: وقتی تمام نقاط مختلف دنیا به سوی کسب درآمد از راه ایجاد فضای دیجیتال 
حرکت می کنند چرا دولت برای توسعه زیرساخت اقتصاد دیجیتال وقت تلف می کند تا جایی 

که با گذشت زمان این همه زمان سهم اقتصاد کشور از حوزه دیجیتال تنها ۶ درصد است؟
موسوی عملکرد وزارت ارتباطات در فرهنگ سازی اقتصاد دیجیتال در بین مردم را ضعیف 
عنوان کرد و افزود: آموزش و فرهنگ سازی برای کسب درآمد از راه مجازی باید از سال های 

گذشته انجام می گرفت اما متاسفانه بخش های دولتی در این زمینه اهمال کاری کردند.

  تعدد نهادها و بروکراسی اداری عوامل عقب ماندگی اقتصاد دیجیتالی
علیرضا الفت نسب نیز که عضو هیئت مدیره اتحادیه کسب وکارهای مجازی است، پاشنه آشیل 
توسعه اقتصاد دیجیتال در کشور را سرعت اینترنت عنوان کرد و افزود: در زمان شیوع ویروس 
کرونا مشاهده کردیم که با ماندن مردم در منازل و استفاده از بسته های اینترنتی به شدت 
سرعت اینترنت در کشور کاهش یافت زیرا توسعه زیرساخت های اینترنتی کشور که بخش 

مهمی از اقتصاد دیجیتال را شامل می شود با معضلات فراوانی روبروست.
وی با انتقاد از عدم حمایت دولت از اســتارت آپ های کوچک در زمان شیوع ویروس کرونا 
تصریح کرد: دولت شعار حمایت از اقتصاد دیجیتال را می دهد و وزارت ارتباطات هم به عنوان 
مجری دولت صحبت های زیبایی برای توسعه اقتصاد دیجیتال در کشور می کند اما در اجرا 

شاید به جرات بگویم 5 درصد قول و وعیدها هم عملیاتی نمی شود
عضو هیئت مدیره اتحادیه کسب وکارهای مجازی افزود: متاسفانه همزمان با شیوع ویروس 
کرونا 40 درصد از استارت آپ های کوچک در شهرستان های کشور ورشکست شدند که برای 

این دولت جای بسی سوال دارد که چرا این استارت آپ های کوچک حمایت نشدند؟
عضو هیئت مدیره اتحادیه کسب وکارهای مجازی با بیان اینکه مشکل اصلی دولت در حوزه 
توسعه اقتصاد دیجیتال تعدد نهادها و وزارت خانه ها در بسترسازی لازم برای توسعه اقتصاد 
دیجیتال در کشور است، افزود: 1۶ نهاد دولتی در توسعه زیرساخت های اقتصاد دیجیتال در 
کشور دخیل هستند اما بروکراسی اداری در این نهادها موجب شده است تا سهم اقتصاد کشور 

از حوزه دیجیتال تنها ۶ درصد باشد.

خبرگزاری بازار
گــــــزارش

استارت آپ
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